


ជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ

 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌នៃយើង នោះគឺជាបំណងរបស់យើងនៅយប់នេះ។ យើងបានប្រមូលវត្ថុគ្នាដើម្បីជឿតែប៉ុណ្ណោះ គ្រាន់តែជឿព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ មានអ្នកនៅទីនេះ យប់នេះ ដែលឈឺនិងរងទុក្ខ ហើយយើងបានថ្វាយ—កម្មវិធីរបស់យើង—របស់យើងនៅយប់នេះ ក្នុងការប្រោសអ្នកជំងឺ និងរាងកាយដែលបាក់បែក។ ឥឡូវនេះ ដូចដែលអ្នកចម្រើនទើបតែច្រៀងចម្រៀងដ៏ពិរោះនោះ ព្រះយេស៊ូវបានយាងមក សូមទ្រង់យាងមកលើកម្មវិធីពួកយើងនៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយព្យាបាលអស់អ្នកដែលរងទុក្ខ ហើយនឹងមិនមានមនុស្សទន់ខ្សោយនៅកណ្តាលយើងនៅយប់នេះទៀតទេ។ សូមផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយជួយយើងនៅពេលយើងសម្លឹងមើលព្រះបន្ទូលឥឡូវនេះដើម្បីស្វែងរកសេចក្តីជំនឿគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ម៉ោងនេះ។ យើងសូមវានៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

2 (តើពួកគេជានរណា?) មានវ៉ែនតាមួយគូនៅទីនេះ ដែលនរណាម្នាក់បានបាត់ ហើយត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងព្រះវិហារ។ ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់...ប្រសិនបើពួកគេជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ្នក មែនហើយ វានៅទីនេះនៅលើធីទិកា នៅលើធីទិកា។

3 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថាមនុស្សជាច្រើនកំពុងធ្វើការ ហើយពួកគេត្រូវទៅផ្ទះមុន ហើយដូច្នោះខ្ញុំនឹងមិននិយាយយូរទេ ហើយបន្ទាប់មកមានបន្ទាត់អធិស្ឋានដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។ នោះផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវឱកាសមួយដើម្បី—ចាប់យកភាពអាសន្នមួយចំនួនដែលទើបតែនៅក្នុងបន្ទប់ ចាប់ពួកគេឥឡូវនេះមុនពេលចូលមក ហើយនៅរៀននេះ។ ពួកគេមួយចំនួន ពិតណាស់ អាក្រក់ណាស់ និងហឹង្សា។ ហើយខ្ញុំបានធ្វើការហៅផងដែរ ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។ ដោយឃើញព្រះហស្តរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវរបស់យើងប្រោសអ្នកជំងឺនិងអ្នករងទុក្ខទ្រង់អស្ចារ្យប៉ុណ្ណា!

4 ឥឡូវនេះ មិនមែនជាញឹកញាប់ទេដែលយើងចូលទៅក្នុងកម្មវិធីព្យាបាលទាំងនេះ ព្រោះជាធម្មតាយើង...ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងយាងមកប្រសិនបើមានករណីសង្គ្រោះបន្ទាន់ណាមួយ ហើយយល់វាភ្លាមៗ ហើយរើសវាចេញ

ហើយនិយាយអ្វីមួយអំពីវា។ បន្ទាប់មកអ្នកផ្សេងទៀត ហេតុអ្វី យើងគ្រាន់តែ... ប្រហែលជាវាគ្មានអ្វីអាក្រក់ពេកទេ ដូច្នោះយើងគ្រាន់តែឆ្ងល់កាត់វា។ ហើយខ្ញុំ គិតថា ការនៅទីនេះពីរដងនៅថ្ងៃនេះ វាក្លាការដែលយើងថ្វាយកម្មវិធីមួយ សម្រាប់ការអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។ ខ្ញុំជឿលើការប្រោសអ្នកជំងឺ។ ខ្ញុំជឿថាវាជា បទបញ្ជាព្រះគម្ពីរ។ យើងមិនអាចអធិប្បាយរឿងនោះទេ ដោយគ្មាន... ដំណឹងល្អ ពេញលេញ ដោយមិនរាប់បញ្ចូល។

5 ឥឡូវនេះ វាអាចទៅរួច... ខ្ញុំមិនទាន់ដឹងទេ ខ្ញុំមិនទាន់បានទូរស័ព្ទទៅផ្ទះនៅ យប់នេះទេ វាអាចថាថ្ងៃអាទិត្យក្រោយខ្ញុំនឹងមកទីនេះម្តងទៀត។ ហើយប្រសិនបើ អ្នក—ប្រសិនបើអ្នកមិនឮពីយើងនៅសប្តាហ៍នេះ ប្រសិនបើប៊ីលីមិនប្រាប់អ្នក (គាត់នឹងដឹងបន្តិចក្រោយមកនៅក្នុងសប្តាហ៍) ប្រសិនបើអ្នកមិនឮវាទេ យើងនឹង នៅទីនេះម្តងទៀតនៅថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ មូលហេតុដែលផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវទិវាពលកម្ម អ្នកឃើញទេ ដើម្បីសម្រាក ហើយដូច្នោះ... ឬទៅផ្ទះ? ឃើញទេ? ដូច្នោះយើងនឹង ព្យាយាម បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ។ ឥឡូវនេះ បើអ្នកមិនឮ... ខ្ញុំគិតថាប៊ីលី ទម្លាក់កាតឱ្យអ្នក ឬប្រាប់អ្នកតាមរយៈកម្មវិធីមួយចំនួន ដូច្នោះប្រសិនបើគាត់មិន ហៅអ្នកទេ នោះខ្ញុំនឹងត្រលប់មកវិញ—សម្រាប់ថ្ងៃអាទិត្យខាងមុខនេះ។ ប្រសិនបើ បងប្រុសនេវីល វាមិនអីទេ មួយនៃកម្មវិធី? [បងប្រុសនេវីលនិយាយទៅកាន់ បងប្រុសប្រាណហាំ—អេដ។] អូ មិនអីទេ។

6 បើមានអ្នកណាចង់ដឹង ខ្លួនរត់ចុះនៅទីនេះ។ ហើយក្នុងអំឡុងពេលនៃ ត្រាទាំងប្រាំពីរ ត្រូវពេទ្យបានប្រាប់ក្មេងប្រុសតូចនោះដែលមានជំងឺឈឺសន្លាក់ឆ្អឹង ថាគាត់ត្រូវដេកនៅលើខ្នងរបស់គាត់ហើយជីកតាមរយៈបំពង់មួយ នោះ—នោះ ហើយជាការ។ ហើយឪពុកនិងម្តាយបាននាំគាត់ចេញពីផ្ទះហើយដាក់គាត់នៅក្នុង បន្ទប់អធិស្ឋានសម្រាប់គាត់។ ហើយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវបានប្រោសគាត់ឱ្យជា ទាំងស្រុង គាត់បានត្រឡប់ទៅសាលារៀនវិញ ហើយអាជ្ញាធរបានហៅពួកគេ មក។ ដូច្នោះពួកគេបានហៅអ្នកឯកទេសដែលកំពុងរង់ចាំគាត់ ហើយនាងស្ទើរតែ មិនជឿ... គាត់មិនអាចជឿរឿងបែបនេះបានទេ ហើយពួកគេបាននាំក្មេងប្រុសចុះ មកដើម្បីធ្វើតេស្ត ហើយគាត់គឺជាម្នាក់និងមានសុខភាពល្អ។ បន្ទាប់មក ព្រះយេស៊ូវ បានយាងមក អំណាចនៃការល្អត្រូវបានខូចបង់!

7 អ្នកដឹងទេ រឿងចម្លែក ខ្ញុំនឹងសុំនរណាម្នាក់ច្រៀងបទនោះនៅយប់នេះ។

ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងបម្រើនៅក្នុងបន្ទប់នៅទីនោះ វាមកទីនេះ មាននរណាម្នាក់ច្រៀងវានៅទីនេះ ព្រះយេស៊ូវបានយាងមក។ ប្រសិនបើ—នោះមិនត្រូវបានច្រៀងទេ ខ្ញុំនឹងសុំនរណាម្នាក់ច្រៀងវាមុនពេលខ្ញុំ—ខ្ញុំបាននិយាយនៅយប់នេះ។ ដូច្នោះ ទ្រង់—ទ្រង់ធ្វើការគ្រប់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ។

8 ឥឡូវនេះ អ្នកទាំងអស់គ្នានឹងរង់ចាំរហូតដល់ព្រឹកព្រលឹម វាមានចម្ងាយឆ្ងាយដែលត្រូវទៅ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំសូមកោតសរសើរចំពោះ—ការខិតខំនោះ។ អ្នកខ្លះនឹងបើកឡានទៅផ្ទះនៅយប់នេះ ព្រោះអ្នកត្រូវទៅធ្វើការពេលថ្ងៃ ពេលព្រឹក ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាវាពិបាក។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលខ្ញុំគិត ហើយឃើញវា...

9 ខ្ញុំក៏មានបញ្ហាដែរ អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍មិនល្អ។ ខ្ញុំទៅដល់កន្លែងមួយដែលខ្ញុំ...អ្វីដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំ គឺជាកន្លែងដែលខ្ញុំទៅដល់បញ្ហាទាំងនោះ នៅពេលដែលខ្ញុំធ្វើការហួសកម្លាំង ហើយសាតាំងមកប្រាប់ខ្ញុំថា “ហេតុអ្វី គ្មាននរណាម្នាក់ខ្វល់ពីអ្នកទេ? អ្នកពិតជាមិនមានមិត្តណាម្នាក់នៅលើផែនដី ឃើញទេ?” ហើយដូច្នោះ...

10 សូមចាំថា ខ្ញុំមិនមានភាពស្ម័គ្រចិត្តនឹងការល្អឡើយទេ។ ឃើញទេ ខ្ញុំត្រូវយកល្ម័មវា។ បន្ទាប់មកពេលខ្ញុំក្រឡេកមើលទៅក្រោយហើយឃើញអ្វីមួយដូចនេះ ខ្ញុំដាក់វានៅមុខវាហើយនិយាយថា “ចុះរឿងហ្នឹងយ៉ាងម៉េច?” នោះជួយខ្ញុំឱ្យយកល្ម័ម—យកល្ម័ម។ “ចុះរឿងនោះ?”

11 ដូចជាមិត្តរបស់ខ្ញុំម្នាក់ កំពុងអង្គុយនៅក្នុង—នៅក្នុងការប្រជុំនៅទីនេះ មាន—មួយ—ត្រកូលមួយ ប្រភេទ—ត្រកូលមួយដែលមិនជឿលើការព្យាបាលដ៏ទេវភាព មករកយុវជនម្នាក់នេះកាលពីថ្មីៗនេះ ហើយនិយាយទៅកាន់គាត់ថា “រឿងដែលពួកគេកំពុងអធិប្បាយនៅទីនោះអំពីការព្យាបាលដ៏ទេវភាពនោះ គ្មានន័យអ្វីសោះឡើយ។”

12 ហើយបុរសម្នាក់នេះរស់នៅក្នុងរដ្ឋ កេនតាក់ស៊ី នៅជិតស្ត្រីចំណាស់ម្នាក់ ដែលនៅពេលយើងនៅ កន្លែងបោះជំរុំ អែកតុន ដែលបានរងទុក្ខដោយជំងឺមហារីក។ ហើយប្អូនស្រីរបស់នាងបានមកប្រជុំនៅយប់នោះជាមួយនឹងកន្សែងដៃនៅក្នុងកាបូបរបស់នាងដែលនាងបានយក ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានត្រាស់ហៅស្ត្រីនោះមកវិញ (ហើយខ្ញុំមិនដែលនៅក្នុងប្រទេសនោះពីមុនទេ) ហើយប្រាប់នាងថា “នាងមានកន្សែងដៃនៅក្នុងកាបូបរបស់នាង ដែលនាងមាននៅទីនោះ នាងយកពីផ្ទះ ហើយប្អូនស្រីរបស់នាងបានឡើងលើភ្នំមួយនៅទីនោះ ដោយបានរងទុក្ខ

ដោយជំងឺមហារីកក្រពះ។ គ្រូពេទ្យបោះបង់នាងចោល។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ចូរទៅដាក់កន្សែងលើស្រ្តីនោះចុះ ដ្បិតព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះថា ‘នាងនឹងមានជីវិតរស់។’” ហើយនោះជាយប់ អ្នកជិតខាងនៅទីនោះគិតថាពួកគេមានកងទ័ពសង្គ្រោះ នៅពេលដែលបងប្រុសបេនបានក្រោកឡើងនៅទីនោះ ហើយបន្ទាប់មកដាក់... ហើយ—ហើយបន្ទាប់មកស្រ្តីនោះបានជាសះស្បើយយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះរហូតដល់នាងធ្វើការងារផ្ទាល់ខ្លួននិងការងាររបស់អ្នកជិតខាង។

13 ដូច្នោះ យុវជនម្នាក់នេះ ដោយដឹងថា គាត់បាននិយាយដូច្នោះ “បន្ទាប់មក ពន្យល់ពីករណីរបស់នាង! នោះបានដោះស្រាយវា។ ពន្យល់ អ្នកដឹងថានាងមានជំងឺមហារីក។ នាងនៅទីនេះនៅល្វីសរីល ហើយគ្រូពេទ្យបានធ្វើការវះកាត់ ហើយគ្រាន់តែដាក់ចេញ ដេរនាង ដាក់នាងត្រឡប់មកវិញ។ គ្មានអ្វីអាចធ្វើបានទេ។” ហើយឥឡូវនេះនាងជាទាំងស្រុង។” បាននិយាយថា “ពន្យល់វា។” វាបានដោះស្រាយ។ ឃើញទេ?

14 អ្នកដឹងទេ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ហើយពួកគេមិនអាចនិយាយអ្វីប្រឆាំងបានទេ ព្រោះបុរសនោះកំពុងឈរនៅកណ្តាលពួកគេ ដែលការអស្ចារ្យត្រូវបានធ្វើ។” នោះហើយជាកន្លែងដែលយើង... វាធ្វើឱ្យសាតាំងអាម៉ាស់ មែនទេ? បុរសនោះកំពុងឈរនៅទីនោះដែលការអស្ចារ្យត្រូវបានធ្វើឡើង។

15 តើព្រះប្រោសមនុស្សស្លាប់ទេ? នៅទីនេះបានដាក់បុរសម្នាក់ នៅទីនេះ ឱ្យរស់ឡើងវិញ។ ព្រះព្យាបាលអ្នកជំងឺ? អូ ដៃអាចទៅគ្រប់ទីកន្លែង។ ព្រះព្យាបាលអ្នកជំងឺ។ ហើយយើងដឹងថាទ្រង់អស្ចារ្យ—អញជាព្រះដ៏ជាព្រះមិនមែនជា “ខ្ញុំធ្លាប់” ឬ “នឹងក្លាយជា” អញជាព្រះដ៏ជាព្រះទេ។ ហ្នឹងហើយ។ អញជាព្រះដ៏ជាព្រះ នោះគឺ “មិនធ្លាប់មាន គ្រប់ទីកន្លែង គ្រប់ពេលវេលា” ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

16 ឥឡូវនេះ ដើម្បីប្រញាប់ សូមបើកឥឡូវនេះទៅក្នុងព្រះគម្ពីរដ៏មានពរ។ ខ្ញុំចង់អាន—អត្ថបទមួយ—ដែលធ្លាប់តែ “បង្វែរខ្ញុំមក” ពេលខ្ញុំអានវា។ ហើយខ្ញុំចង់មានជួរអធិស្ឋាននៅយប់នេះ ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នករាល់គ្នាដែលចង់អធិស្ឋាន។

17 ហើយឥឡូវនេះយើងនឹងដាក់ទៅរកម៉ាកុស សារ៉ាម៉ាកុស ជំពូកទី១១ នៃម៉ាកុស។ ហើយយើងនឹងចាប់ផ្តើមអានអំពី—ខទី ២២ នៃជំពូកទី ១១ នៃម៉ាកុស។ ហើយអ្នករាល់គ្នាជាច្រើនស្គាល់បទគម្ពីរនេះ វាសុំណាស់ ទៅហើយ។ វាជាបទ

គម្ពីរដែលខ្ញុំកំពុងគិត បងប្រុស វិសុល ពេលទាំងនោះ...នៅពេលដែលទ្រង់មាន បន្ទូលមកកាន់ខ្ញុំ ហើយនិយាយអំពីសត្វកំប្រុកទាំងនោះ។ ហើយពួកគេ...នោះ គ្រាន់តែជាបទគម្ពីរដែលខ្ញុំកំពុងគិត។ វាតែងតែជាល្បែងផ្សំប្រ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា "ប្រសិនបើអ្នករាល់គ្នានិយាយ" មិនមែន "បើខ្ញុំនិយាយ"។ "បើអ្នករាល់គ្នានិយាយ!"

18 ឥឡូវនេះ ចូរយើងអាន។

...ព្រះយេស៊ូវទ្រង់ឆ្លើយថា ចូរមានសេចក្តីជំនឿដល់ព្រះចុះ។

ដ្បិតខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា បើអ្នកណានិយាយទៅភ្នំនេះ ថា ចូររើចេញពីទីនេះទៅធ្លាក់ក្នុងសមុទ្រចុះ ដោយឥតសង្ស័យក្នុងចិត្ត គឺជឿជាក់ថាសេចក្តីអ្វីដែលខ្លួនថា នឹងបានកើតមកពិត នោះនឹងបាន ដូចប្រាថ្នាគ្រប់ជំពូកទាំងអស់។

ដោយហេតុនោះបានជាខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា គ្រប់ទាំង សេចក្តីដែលអ្នករាល់គ្នាប្រាថ្នាចង់បាន គ្រប់ទាំងសេចក្តី ដែលអ្នករាល់គ្នាអធិស្ឋានសូម ចូរជឿថា បានហើយ នោះនឹងបាន មែន។

ហើយកាលណាអ្នកឈរអធិស្ឋាន បើអ្នកមានហេតុអ្វីនឹងអ្នកណា នោះត្រូវអត់ទោសឲ្យគេសិន៖ ដើម្បីឲ្យ...ព្រះវរបិតានៃអ្នករាល់គ្នា ដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌ បានអត់ទោសគ្រប់ទាំងសេចក្តីកំហុសរបស់ អ្នករាល់គ្នាដែរ។

តែបើអ្នករាល់គ្នាមិនអត់ទោសទេ នោះព្រះវរបិតានៃអ្នកដែលគង់នៅ ស្ថានសួគ៌ ទ្រង់ក៏មិនអត់ទោសសេចក្តីកំហុសរបស់អ្នករាល់គ្នាដែរ។

19 ឥឡូវនេះ ជំនឿ គឺផ្អែកលើការអភ័យទោស។ ហើយបន្ទាប់មក ដូចដែលយើង បាននិយាយនៅព្រឹកនេះ ព្យាយាមនាំក្រុមជំនុំចូលទៅក្នុងកន្លែងដែលយើងពិតជា អាចមើលឃើញសម័យសាវកធ្វើការក្នុងចំណោមយើង នោះគឺជាអ្វីដែលយើង ទាំងអស់គ្នាស្រែកឃ្លាន។ ហើយវាគ្រាន់តែដេកនៅមាត់ទ្វារ។ យើងឃើញវា ប៉ុន្តែ យើងចង់ឃើញវាបន្ថែមទៀត។ យើងចង់បានលំហូររបស់នេះ—វានឹងជាជំនួយដល់ យើង យើងហូរទៅអ្នកដទៃ។

20 សូមចាំថា ព្រះយេស៊ូវ (ដូចដែលយើងមាននៅក្នុងមេរៀនព្រឹកនេះ) ទ្រង់

មិនដែលប្រើអំណាចរបស់ទ្រង់សម្រាប់អង្គទ្រង់ផ្ទាល់ទេ ទ្រង់ប្រើវាសម្រាប់អ្នកដទៃ។ នោះហើយជាអ្វីដែលវាត្រូវបានបញ្ជូនទៅ។ ហើយអ្នកគិតថាពេលខ្លះ “ហេតុអ្វីបានជាបុរសដែលពោរពេញដោយអំណាច ដូចជាទ្រង់ នឹងមិនដែលឈឺ?” បាទ មែនហើយ។ ខ្ញុំបានអាននៅក្នុងសៀវភៅខ្លះ កន្លែងណាមួយ នៅពេលដែលទ្រង់បានប្រោសក្មេងប្រុសនោះ កូនប្រុសរបស់ស្រ្តីមេម៉ាយមកពីណាអ៊ិន (ខ្ញុំជឿថា ទ្រង់ជាព្រះអង្គម្ចាស់នៃដំណាក់របស់ដាវីឌ) ដែលទ្រង់បានអង្គុយលើថ្ម ហើយថ្ងៃរដាយឈឺក្បាល។ ឃើញទេ? ទ្រង់បានអង្គុយពីភាពទន់ខ្សោយរបស់យើង។ ដេទ្រាំមានន័យថា “ឯកពន់ពូកវា” ឃើញទេ ទ្រង់បានអង្គុយ។ ហើយទ្រង់មានអ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុង...ដូចដែលយើងមាន។ ទ្រង់មានជំងឺ ទ្រង់មានការល្បួង ទ្រង់មានបញ្ហា ទ្រង់មានការច្របូកច្របល់ដូចដែលយើងមាន ដោយសារតែទ្រង់ត្រូវតែជាប្រភេទដូចជានៃអ្នកសម្រុះសម្រួល ដូច្នោះទ្រង់ត្រូវតែជាចំណែកផលវិជ្ជមានរបស់ជាប្តី មុនពេលដែលទ្រង់នឹងដឹង។ ស្រ្តីនៅអណ្តូងនិងអ្វីៗជាច្រើនឃើញទេ ប្រសិនបើយើងមើលទៅក្នុងបទគម្ពីរ។

21 ខ្ញុំចង់និយាយថាខ្ញុំជឿបទគម្ពីរទាំងអស់ ហើយរាល់ពាក្យវាជាការពិត។ សព្វថ្ងៃនេះមានអ្នករិះគន់ដែលមិនចង់ជឿ។ អ្នករិះគន់ម្នាក់បាននិយាយថា “នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានបញ្ជូនសិស្សទាំងនោះទៅកន្លែងដែលសត្វលានោះត្រូវបានចង ជាកន្លែងដែលផ្លូវពីរប្រសព្វគ្នា ថាទ្រង់បានរៀបចំវាទៅកន្លែងដែលសត្វលានោះត្រូវបានចង។” ឃើញទេ ពួកគេមិនយល់ថាព្រះបានរៀបចំវាទេ។

22 ព្រះបានប្រាប់ខ្ញុំ នៅថ្ងៃមុន ជាមួយបងប្រុសដុកនៅទីនេះថា ខ្ញុំនឹង “ចាប់ដៃគាត់ នៅតាមផ្លូវម្តងទៀត។” នោះជារឿងចម្លែកណាស់ ខ្ញុំមិននៅទីនេះទេនៅព្រឹកនោះ ប៉ុន្តែពីរនាទីទៀត ឬមួយនាទីទៀត ខ្ញុំមិនបានជួបគាត់នៅតាមផ្លូវទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានចុះពីឡានទាន់ពេលដើម្បីចាប់ដៃគាត់ពេលគាត់ចូលមក នៅតាមផ្លូវ។ គាត់មិនស្គាល់ខ្ញុំទេ គាត់បានដោះរ៉ឺម៉កចេញ គាត់មិនអាចមើលឃើញខ្ញុំទេ។ ពេលគាត់ឮសំឡេងខ្ញុំ គាត់ចាប់ផ្តើមយំ។ តើវាជាអ្វី? ជាធម្មតាគាត់មិនធ្វើដូច្នោះទេ ប៉ុន្តែវាជាចម្លើយចំពោះអ្វីដែលបានប្រាប់គាត់នៅទីនោះនៅក្រោមតង់អុកស៊ីសន គាត់នឹងធ្វើវា។

23 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកក៏នឹងអង្គុយនៅក្នុងក្រុមជំនុំម្តងទៀត” បំណងប្រាថ្នា

របស់បេះដូងរបស់គាត់។ នៅពេលដែលយើងកំពុងប្រជុំនៅឈើកាហ្គោ គាត់ចង់មកកិច្ចប្រជុំនោះ បេះដូងរបស់គាត់គឺសម្រាប់វា។ ខ្ញុំបានធ្វើតេឡេក្រាមនៃការសួរសុខទុក្ខគាត់សម្រាប់យើងនិងកូនៗ ប្រាប់គាត់ថាយើងកំពុងអធិស្ឋានថាគាត់នឹងជាសះស្បើយឆាប់ៗ។ ហើយបងប្រុសជាទីស្រឡាញ់ម្នាក់ ដែលបានមកលេងគាត់ បានប្រាប់ថាគាត់—គាត់គ្រាន់តែចង់មកយ៉ាងខ្លាំង។ ប៉ុន្តែនៅទីនេះ យប់នេះ គាត់បានអង្គុយជាមួយយើង។ ឃើញទេ? នោះមិនត្រូវបានរៀបចំទុកជាមុនទេ។ ព្រះតែមួយរៀបចំវា ទ្រង់ធ្វើឱ្យអ្វីៗដំណើរការយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះនៅលើចំណុច។

24 អ្នករិះគន់ម្នាក់បាននិយាយថា “កុំឆ្ងល់ថាព្រះយេស៊ូវអាចយកនំប៉័ងប្រាំដុំមកចម្អែកមនុស្សប្រាំពាន់នាក់” បានបន្តថា “នំប៉័ងធំជាងគេនៅសម័យនោះ ហើយទ្រង់គ្រាន់តែកាត់នំប៉័ងនីមួយៗដើម្បីឱ្យទៅចម្អែកមនុស្សមួយពាន់នាក់។”

25 “ខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកយល់ ក្មេងប្រុសតូចម្នាក់បានញ៉ាំវានៅក្នុងអាហាររៀនត្រង់របស់គាត់!” ក្មេងតូចម្នាក់បានខ្ទប់នំប៉័ងប្រាំដុំ ដែលអាចចម្អែកមនុស្សប្រាំពាន់នាក់ ហើយឆ្អែត។ ចុះបើយកកន្ត្រកទាំង១២នោះវិញ? ឃើញទេ? អូ ពួកគេគ្រាន់តែ... នោះជាការរិះគន់ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។ នោះមិនផ្លាស់ប្តូរព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ។ វាដូចគ្នា ឃើញទេ បន្តទៅមុខទៀត។

26 ឥឡូវនេះ យើងចង់និយាយឥឡូវនេះដោយជំនឿ និងប្រភេទផ្សេងគ្នានៃជំនឿ: ជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ នោះជារឿងដ៏អស្ចារ្យ។ ឥឡូវនេះ សេចក្តីជំនឿ យើងត្រូវបានប្រាប់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ “សេចក្តីជំនឿកើតឡើងដោយការស្តាប់។” ឥឡូវនេះ អ្នកមិនអាចបានសង្គ្រោះដោយគ្មានជំនឿទេ។ ហើយជំនឿគឺជាអ្វីដែលអ្នកត្រូវជឿថាវានៅទីនោះ ដែលពិតជាគ្មានអ្វីផ្សេងទៀតនឹងប្រកាសថាវានៅទីនោះទេ ប៉ុន្តែមានជំនឿ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំកំពុងព្យាយាមនាំសេចក្តីជំនឿដល់អ្នក ដូច្នេះអ្នកអាចត្រៀមខ្លួនសម្រាប់បន្ទាត់អធិស្ឋាននេះ នៅប៉ុន្មាននាទីបន្ទាប់។

27 ឥឡូវនេះ សេចក្តីជំនឿ: “អ្នកណាដែលមកឯព្រះត្រូវតែជឿថាទ្រង់ជាព្រះ។” ហើយវាមិនអាចទៅរួចទេក្នុងការធ្វើ—ដើម្បីផ្តាច់ចិត្តព្រះដោយគ្មានជំនឿ អ្នកមិនអាចផ្តាច់ចិត្តទ្រង់បានទេ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកនិយាយថាអ្នកជឿព្រះ...អ្នកមិនដែលឃើញទ្រង់ ឃើញទេ ដូច្នេះអ្នកត្រូវតែជឿវាដោយសេចក្តីជំនឿ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកអាចមើលឃើញទ្រង់ វានឹងលែងមានជំនឿទៀតហើយ។ ឃើញទេ? អ្វីក៏ដោយដែលវិញ្ញាណប្រកាស មិនមែនជាជំនឿទៀតទេ វាគឺជាការពិត

វិទ្យាសាស្ត្រ ឃើញទេ វាមិនមែនជាជំនឿទៀតទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែទទួលយក ទ្រង់ដោយសេចក្តីជំនឿ។ “ហើយអ្នកដែលមកឯព្រះត្រូវតែជឿព្រះ ហើយជំនឿ កើតឡើងដោយការស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។” ឃើញទេ? ដំបូងអ្នកត្រូវតែជឿ ថានេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយអ្នកត្រូវតែមកព្រះដោយព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? គ្រាន់តែយកព្រះបន្ទូល អ្វីដែលវានិយាយ ហើយ “ហ្នឹងហើយ!” អ្វី ផ្សេងទៀតដែលផ្ទុយនឹងវា គឺមិនត្រឹមត្រូវទេ។

28 អំប្រាហាំត្រូវជឿនូវអ្វីដែលសម្លេងបានប្រាប់គាត់។ ហើយនៅពេលដែលគាត់ មានអាយុមួយរយឆ្នាំ ម៉ែប្រាំឆ្នាំក្រោយមក គាត់កាន់តែជឿវាជាងគាត់កាលពី ម៉ែប្រាំឆ្នាំមុននៅពេលដែលវាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យគាត់។ ឃើញទេ? គាត់បានជឿវា។ ហើយ “គាត់មិនបានរង្គោះរង្គើនឹងសេចក្តីសន្យារបស់ព្រះដោយការមិនជឿទេ ប៉ុន្តែ គាត់ខ្លាំងពូកែ សរសើរតម្កើងព្រះ ដោយដឹងថាទ្រង់អាចធ្វើតាមអ្វីដែលទ្រង់បាន សន្យា។” ហើយនោះជាវិធី គ្រប់គ្នាត្រូវតែជឿវិធីនោះ។ អ្នកត្រូវតែមកដោយជំនឿ ដែលមិនបរាជ័យ ដោយជឿថាព្រះបានសន្យា។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ អ្នកត្រូវតែនៅក្នុង ទីតាំងដើម្បីមានជំនឿនោះ ហើយនោះជាអ្វីដែលយើងនឹងនិយាយ ឃើញទេ ដើម្បី ទទួលបានសេចក្តីជំនឿនោះ។

29 នៅក្នុងហេព្រើរ សៀវភៅហេព្រើរ ជំពូកទី១១ យើងត្រូវបានប្រាប់រឿងនោះ។
...សេចក្តីជំនឿនោះគឺជាចិត្តដែលដឹងជាក់ថានឹងបានដូចសង្ឃឹម...

30 ឥឡូវនេះ នេះជាកន្លែងដែលមនុស្សជាច្រើនបរាជ័យក្នុងការទទួលបានការ ព្យាបាលរបស់ពួកគេ ឬអ្វីដែលពួកគេកំពុងសុំ ពីព្រោះពួកគេយកជំនឿអ្វីដែល វាមិនមែន។ ឃើញទេ? ពួកគេមិនជឿទេ។ វា—វា...វា—វាមិនមែនជាការស្រមៃ ឬស្រមៃទេ។ វាជាសារធាតុពិត។

31 ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់! ឃើញទេ វាមិនមែនជាអ្វីដែល អ្នកស្រមៃទេ។ វាជាការពិតសម្រាប់អ្នក ដូចជាអារម្មណ៍ណាមួយនៃរាងកាយ របស់អ្នកនឹងប្រកាសអ្វីផ្សេងទៀត។ វាជាការពិតដូចភ្នែករបស់ខ្ញុំនិយាយថា “នេះ គឺជាក្រដាសមួយ។” វាជាការពិតដូចជាការនិយាយថា “នោះគឺជាពន្លឺ។” វាជា ការពិតដូចជាការនិយាយថា “ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ពីអារម្មរបស់ខ្ញុំ។” វាជាការពិតដូចជា —ដូចដែលខ្ញុំឮទារកនិយាយនៅទីនោះ ឬធ្វើឱ្យមានសំលេងរំខាន។ ឃើញទេ គ្រាន់តែជាការលេងក្មេង។ វាជាការពិតដូចដែលខ្ញុំភ្នែកអ្វីនៅក្នុងមាត់របស់ខ្ញុំ។ វា

ជាការពិត មានតែអ្នកមិនអាចបង្ហាញវាដល់នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត។ អ្នកមាន វាតែម្នាក់ឯង។ អាម៉ែន! វាជារបស់អ្នក។ ជំនឿគឺជាចិត្តដែលដឹងជាក់ ឃើញទេ មិនមែនគ្រាន់តែជាទេវកថាទេ។ ដូច្នេះ មនុស្សជាច្រើនមក...

32 ឥឡូវនេះ ទាំងនេះគឺជាមេរៀនជ្រៅជ្រះ ហើយខ្ញុំនឹងចាប់យកកំពូលរបស់វា បន្ទាប់មកអ្នកដឹកចូលទៅក្នុងវា។ ឃើញទេ?

33 ចំណាំ វាជាអ្វីដែលអ្នកមាន មិនមែនជាការស្រមើស្រមៃទេ ប្រសិនបើ អ្នកពិតជាមានវា។ វាជាការពិតសម្រាប់អ្នកដូចជារឿងផ្សេងទៀតដែលអាចធ្វើ បាន។ វាជាការពិតដូច—ដូចដែលអ្នកដឹង—ថាអ្នកកំពុងជិះរថយន្តរបស់អ្នក។ វាជាការពិតដូចដែលអ្នកដឹងថាអ្នកកំពុងអង្គុយនៅក្នុងព្រះវិហារ។ វាជាការពិត ដូចដែលអ្នកឮសំឡេងរបស់ខ្ញុំ។ វាជាចិត្តដែលដឹងជាក់ មិនមែនជាការស្រមើល ស្រមៃ មិនមែនជាអារម្មណ៍ ប៉ុន្តែអ្វីមួយដែលអ្នកមាន ហើយវាមកដល់អ្នកដោយ ការស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយដោយការនោះមួយប៉ុណ្ណោះ។ “សេចក្តីជំនឿ កើតមកដោយការស្តាប់ ហើយស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។” នោះជាក់វាត្រឡប់ទៅ កន្លែងដែលជំនឿរបស់អ្នកមិនមាននៅក្នុងបុគ្គលមួយចំនួន។ វាមិនមែននៅក្នុង មនុស្សទេ។ វាមិននៅក្នុងអង្គការទេ។ វាមិនមែននៅក្នុងក្រុមមនុស្សទេ។ វាស្ថិតនៅ ក្នុងព្រះ ពីព្រោះព្រះជាព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? ជំនឿរបស់អ្នកគឺនៅក្នុងព្រះ។

សេចក្តីជំនឿកើតឡើងដោយការស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

34 បន្ទាប់មកនៅពេលដែលព្រះ ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់...មិនមែនដោយអ្វី ដែលនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតបានធ្វើទេ នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតបាននិយាយ ប៉ុន្តែ ដោយអ្វីដែលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបាននិយាយ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សូមឲ្យពាក្យ របស់មនុស្សទាំងអស់ក្លាយជាពាក្យកុហក ហើយខ្ញុំក៏ជាការពិត។”

35 ឥឡូវនេះ អ្នកឃើញនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតធ្វើអ្វីមួយដោយកិច្ចការឬ សកម្មភាពរបស់ព្រះ ឬការសន្យារបស់ព្រះ ហើយពួកគេជាច្រើននិយាយថា “ខ្ញុំក៏អាចធ្វើបានដែរ។” វាជាការស្រមើស្រមៃ។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេធ្វើ អ្នករកឃើញថាពួកគេបានបំផ្លាញនៅទីនោះនៅកន្លែងណាមួយ។ វាត្រូវតែជាចិត្ត ដែលដឹងជាក់មួយ។ ឥឡូវនេះ នោះគឺជាជំនឿដ៏មានសក្តានុពល។ នោះគឺជាអ្វី ដែលនឹងនាំអ្នកទៅរកសេចក្តីជំនឿ។ វាមានសក្តានុពល ដូចជាប្រសិនបើអ្នកសុំ ដើមឈើអុកឱ្យខ្ញុំ ហើយខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវផ្លែនមួយ។ សក្តានុពលអ្នកមានដើមអុក

មួយ ប៉ុន្តែវាមិនទាន់ផលិតដោយខ្លួនឯងនៅឡើយទេ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាចេញមក វាក៏ជាដើមឈើអ្នក។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកស្រមៃថាព្រះធ្វើបែបនេះ...ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាត្រូវបានបង្ហាញដល់អ្នក វាជាសេចក្តីជំនឿ បន្ទាប់មកជាជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះដែលមិនអាចបរាជ័យ។

36 នោះហើយជាមូលហេតុដែលនិមិត្តទាំងនោះ—អស្ចារ្យណាស់សម្រាប់ខ្ញុំ ពីព្រោះវាត្រូវបានបង្ហាញថា “ត្រឹមត្រូវ” រាល់ពេល។ ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំដឹងថាទ្រង់បានសន្យាការនោះ។ ហើយទ្រង់បានសន្យាវានៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយទ្រង់បានយាងមក ហើយបានសន្យាសម្រាប់ថ្ងៃនេះ។ ដូច្នោះ អ្នកដឹងពីកន្លែងដែលអ្នកកំពុងឈរ នៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ។ ឃើញទេ ដែលផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវជំនឿ ពីព្រោះទ្រង់មិនដែលធ្វើអ្វីផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលដែលបានសរសេររបស់ទ្រង់ឡើយ។ ឃើញទេ? ហើយប្រសិនបើវាផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូល ខ្ញុំមិនអាចមានជំនឿលើវាបានទេ។ នាំវាត្រឡប់មកវិញម្តងទៀតទៅកាន់ព្រះបន្ទូល ឃើញទេ សេចក្តីជំនឿក្នុងការស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ អ្នកត្រូវតែស្តាប់ព្រះបន្ទូល! ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺជាព្រះបន្ទូលគ្រប់គ្រាន់ទាំងអស់។ វាជាអ្វីដែលអ្នកត្រូវការ គឺព្រះបន្ទូលនេះ។

37 ឥឡូវនេះ សេចក្តីជំនឿជាសារធាតុ ហើយនៅក្នុងនោះយើងរកឃើញ ក្នុងហេព្រើរ តើជំនឿជាអ្វី និងអ្វីដែលពួកអ្នកដែលមានជំនឿបានធ្វើ។ ឃើញទេ មានជាច្រើនដងដែលមនុស្សមានជំនឿនៅថ្ងៃនេះ ហើយច្រើនស្នេហាពួកគេមិនមានវា នៅថ្ងៃបន្ទាប់មានអ្វីមួយ រួចហើយមានអ្វីផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះបានបោះយុថ្កាវា ហើយអ្នកឃើញវា គ្មានអ្វីដែលធ្វើឱ្យអ្នកផ្លាស់ប្តូរពីវាឡើយ។ អ្នកគ្រាន់តែគោះ ទៅដល់ ហើយសន្មត់។ ហើយសន្មត់ថា “ការបណ្តាក់ទុនដោយគ្មានសិទ្ធិអំណាច” អ្នកគ្រាន់តែព្យាយាមរឿងនេះ ហើយអ្នកកំពុងព្យាយាមការនេះ ហើយទៅតាមផ្លូវនេះ ហើយរត់នៅទីនេះ ហើយរត់នៅទីនោះ។ អ្នកមិនទាន់មានជំនឿនៅឡើយទេ! ប៉ុន្តែនៅពេលដែល...នោះគឺជាអ្វីដែលយើងហៅថាជំនឿ។

38 ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...សូមអភ័យទោស។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នក...សូមអរគុណបងប្រុស។

39 ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកទទួលបានវាឥឡូវនេះ។ យើង...ក្រុមជំនុំត្រូវតែលើកខ្លួនវាឡើងនៅក្នុងអំណាចនៃព្រះ។ យ៉ាងម៉េច? យើងជិតដល់ទីបញ្ចប់ហើយ ឥឡូវនេះ ហើយខ្ញុំជឿថាក្រុមជំនុំស្ថិតនៅក្នុងលក្ខខណ្ឌដែលយើងអាចបង្រៀនវាពីរឿងកាន់តែស៊ីជម្រៅបន្តិច ហើយលុបអ្នកខ្លះធ្វើជា-ជឿចេញ ឃើញទេ ហើយចូលទៅ

ក្នុងអ្វីដែលពិត។ ឃើញទេ? វាត្រូវតែជាអ្វីដែលអ្នកដឹង!

ហើយប្រសិនបើអ្នកនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណាហាំ នោះមិនមែនជាពន្លឺទេ។”

“ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថាវាជាពន្លឺ។”

“តើអ្នកដឹងថាវាជាពន្លឺដោយរបៀបណា?”

“ខ្ញុំកំពុងមើលវា។”

“មែនហើយ តើអ្នកដឹងដោយរបៀបណាថាអ្នកមិនអាចខុស?”

“ការមើលឃើញរបស់ខ្ញុំតែងតែប្រកាសប្រាប់ខ្ញុំថានោះជាពន្លឺ។” ឃើញទេ?

40 ហើយនោះជាមូលហេតុដែលខ្ញុំជឿការនិមិត្តទាំងនោះ ព្រោះវាតែងតែប្រកាសប្រាប់ខ្ញុំពីការពិត ព្រោះវាមកពីព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? បើទ្រង់មានបន្ទូល នោះនឹងដោះស្រាយ។ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលវាត្រូវបានប្រកាសដូចនេះ វាមិនមានការងារស្មានទៀតទេ វានឹងកើតឡើង។ បន្ទាប់មកអ្នកព្យា “ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់” ឃើញទេ ព្រោះវា—វាហួសពីការគិតរបស់មនុស្ស។ វាអាស្រ័យលើអាណាចក្រនៃការគិតរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ប៉ុន្តែអ្នកកំពុងឈរនៅទីនេះ ដូចជាដើមទំពាំងបាយជូរ...ដូចជាមែកដែលបង្កើតផលផ្លែដែលមាននៅក្នុងដើមទំពាំងបាយជូរ។ ឃើញទេ? ព្រះប្រើមនុស្ស ហើយមនុស្សតែប៉ុណ្ណោះ។ ព្រះមិនប្រើគ្រឿងចក្រទេ។ ព្រះមិនប្រើក្រុមមនុស្សទេ។ ព្រះមិនប្រើអង្គការទេ។ ព្រះប្រើបុគ្គលជានិច្ច!

41 ឥឡូវនេះ សេចក្តីជំនឿគឺជាសារធាតុ ហើយដោយវា យើងយល់ រឿងទាំងអស់នោះត្រូវបានធ្វើ។ វាមិនមែនជា—វាមិនមែនជាការស្រមៃស្រមៃទេ វាគឺជាសារធាតុមួយ ជាពិសេសជំនឿល្អឥតខ្ចោះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយនៅយប់នេះ ដើម្បីទទួលបានសេចក្តីជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ វាមិនមែនជាការស្រមៃស្រមៃទេ។

42 ឥឡូវនេះ អ្នកផ្សេងទៀតមានមនុស្សមកនិយាយថា “អូ ខ្ញុំមានជំនឿទាំងអស់អូ ខ្ញុំប្រាកដជាមាន។” អញ្ចឹងតើអ្នកឈរនៅទីនេះដើម្បីអ្វី? ឃើញទេ? ឃើញទេ? ឃើញទេ សកម្មភាពរបស់អ្នកបង្ហាញថាអ្នកមិនបានទទួលអ្វីដែលអ្នកកំពុង

និយាយទេ? ឃើញទេ? បើអ្នកមានជំនឿ តើអ្នកឈរក្នុងជួរអធិស្ឋានដើម្បីអ្វី? ឃើញទេ? តើអ្នកធ្វើរឿងទាំងនេះដើម្បីអ្វី?

43 ឃើញទេ ប្រសិនបើអ្នកមានជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ អ្នកនឹងមើលទៅត្រង់ចំពោះ ព្រះ ហើយជឿវា ហើយដើរចេញ។ អ្នកនឹង—អ្នកនឹងមិនចាំបាច់ចូលមកក្នុងជួរ អធិស្ឋានទេ? អ្នកនឹងមិនត្រូវការរបស់ទាំងនេះទេ ព្រោះជំនឿរបស់អ្នកបានធ្វើវា។ ឃើញទេ? តើមានប្រយោជន៍អ្វីសម្រាប់ខ្ញុំដែលនិយាយថា “ខ្ញុំត្រូវពាក់អាវ?” ខ្ញុំ បានពាក់អាវ!

44 “តើអ្នកដឹងថាអ្នកពាក់អាវដោយរបៀបណា?”

45 “មែនហើយ ខ្ញុំឃើញវា មានអារម្មណ៍ ហើយខ្ញុំដឹងថាវានៅទីនោះ។” មែនហើយ នោះជារបៀបដែលពិតនៅពេលដែលជំនឿល្អឥតខ្ចោះត្រូវជាប់។ អ្នកមិន—អ្នកមិនត្រូវការទៀតទេ។ វារួចរាល់ហើយ អ្នកដឹងហើយ។

46 “តើអ្នកដឹងដោយរបៀបណា?”

47 “ជំនឿប្រាប់ខ្ញុំដូច្នោះ!” នោះហើយជាវា។ ឃើញទេ? តើអ្នកយល់ទេឥឡូវនេះ តើខ្ញុំចង់មានន័យអ្វី? ជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះនោះ។

48 ឥឡូវនេះ ពាក្យផ្សេងទៀត ខ្ញុំកំពុងចេញ “មែនហើយ ខ្ញុំនឹងទៅ។ ព្រះគម្ពីរ បានចែងថា ‘ចូរហៅអ្នកចាស់ទុំមក ឲ្យគេលាបប្រេង ហើយអធិស្ឋានលើវា។’ ខ្ញុំ ដឹង ខ្ញុំនឹងឡើងទៅ។” ហើយអ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងបានជាសះស្បើយ។” ឃើញទេ អ្នកកំពុងធ្វើខ្លួនឯង អ្នកមិនមើលឥឡូវនេះទេ អ្នកនឹងធ្វើឱ្យខ្លួនអ្នក—គ្រាន់តែធ្វើការ ឡើង។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលគាត់ឆ្លងកាត់ គាត់និយាយថា “អូ ខ្ញុំ—ខ្ញុំនៅតែ មិនឃើញ។” ឃើញទេ អ្នកនៅទីនោះ អ្នកមិនមានជំនឿទេ!

49 ជំនឿពិតប្រាកដរបស់អ្នកនឹងធ្វើវានៅទីនោះ។ អ្នក—ជំនឿពិតប្រាកដរបស់ អ្នកនឹងធ្វើឱ្យវាពិតសម្រាប់អ្នក...មើលស្ត្រីតូចម្នាក់ដែលមានបញ្ហាលាម គាត់ និយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំអាចប៉ះជាន់សម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ ខ្ញុំនឹងបាន ជាសះស្បើយ។” ហើយភ្លាមៗនៅពេលដែលនាងបានធ្វើវា នាងបាននិយាយថា នាង “មានអារម្មណ៍នៅក្នុងខ្លួននាងថាបញ្ហាលាមរបស់នាងបានឈប់។” នាង ពិតជាជឿវា។

50 ហើយនៅពេលដែលនាងបានប៉ះវា...ដើម្បីបញ្ជាក់ថាវាលប់—វាលប់ ព្រះយេស៊ូវបានងាកហើយមានបន្ទូលថា “អ្នកណាពាល់ខ្ញុំ?” ជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ នោះ! ហើយសេចក្តីជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះដូចគ្នានៅយប់នេះ នឹងប៉ះព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដូចដែលវាបានធ្វើនៅពេលនោះ។ ស្ត្រីនោះមកជាមួយនឹងជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ សម្រាប់ពេលនោះ។

51 ឥឡូវនេះ យើងឃើញទេ ដំបូងឡើយ ពួកសិស្សមិនមានជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ នេះទេ។ ពួកគេមិនមានវាទេ ព្រោះពួកគេមានព្រះគ្រីស្ទ ដើរជាមួយទ្រង់ ប៉ុន្តែ ក្រោយមក ព្រះគ្រីស្ទគង់នៅក្នុងពួកគេ។ ដូច្នេះហើយ អ្នកឃើញទេ វាពិបាកក្នុង ការមានជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះនេះដោយគ្មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ វាត្រូវតែនាំវា ធ្វើ។ ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “ពួកសិស្សមិនមានជំនឿល្អឥតខ្ចោះទេឬ?” ទេ ដ្បិត ពួកគេមានកូនដែលមានជំងឺឆ្លុះឆ្លុះនៅទីនោះ ដែលពួកគេកំពុងព្យាយាមដេញ អារក្សនេះចេញពីគាត់ ហើយពួកគេមិនអាចធ្វើបានទេ។

52 ឪពុកឃើញព្រះយេស៊ូវយាងមក ក៏និយាយថា “យើងបាននាំកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ ទៅ—ទៅកាន់ពួកសិស្សរបស់ទ្រង់ ហើយពួកគេមិនអាចព្យាបាលគាត់បានទេ។” ឃើញទេ?

53 ហើយក្រោយមក ពួកសិស្សបានសួរព្រះយេស៊ូវថា “ហេតុអ្វីបានជាយើងមិន អាចព្យាបាលគាត់បាន?”

54 ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ដោយសារតែការខ្វះជំនឿ ពីការមិនជឿរបស់ អ្នក។” ហ្នឹងហើយ។ “ដោយសារតែការមិនជឿរបស់អ្នកនៅ...”

55 ឥឡូវចាំថា ពួកគេមានអំណាច។ ព្រះយេស៊ូវបានប្រទានអំណាចដល់ពួកគេ ដើម្បីប្រោសអ្នកជំងឺ ប្រោសមនុស្សស្លាប់ និងដេញអារក្ស ពីរបីថ្ងៃមុននោះ។ ពួកគេ មានអំណាច ប៉ុន្តែមិនមានជំនឿដើម្បីប្រើអំណាចនោះទេ។ ឥឡូវនេះ មានរោង ឧបោសថប្រាណហាំ! មានក្រុមជំនុំ កូនក្រមុំ ថ្ងៃនេះ! ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅ ទីនេះដោយមានអំណាច ប៉ុន្តែអ្នកមិនមានជំនឿដើម្បីជំរុញវាទេ។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំ ចង់មានន័យទេ? វាត្រូវការជំនឿដើម្បីធ្វើការវា។

56 នៅទីនេះ៖ ខ្ញុំមានសំបកមួយដែលខ្ញុំដាក់ដោយដៃ។ ខ្ញុំដឹងថាវានឹងធ្វើអ្វីដោយ ការបាញ់ផ្លោង ដូចជាព្រះបន្ទូល ប៉ុន្តែខ្ញុំត្រូវតែបាញ់កាំភ្លើង។ ភ្លើងត្រូវតែទៅដល់

ម្យ៉ាង។ ម្យ៉ាងមានថាមពល ប៉ុន្តែវាត្រូវតែមានភ្លើងដើម្បីពន្លត់វា។ ហើយរឿងដូចគ្នា ម្យ៉ាងមាននៅក្នុងសំបក ប៉ុន្តែវាត្រូវការជំនឿដើម្បីសាកវាហើយបោះវាចេញ។ នោះ ហើយជាអ្វីដែលវាត្រូវការ ឃើញទេ សេចក្តីជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះដើម្បីបញ្ជោះអំណាច នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលយើងមានឥឡូវនេះ ចាប់តាំងពីទ្រង់បានយាងមកលើ យើង ជំនឿដើម្បីបញ្ជោះ ដើម្បីមើលការអស្ចារ្យ គឺដើម្បី...សេចក្តីជំនឿ អ្វីមួយដែល បង្ហាញវាដល់អ្នក។

57 ដោយចិត្តពោរពេញដោយអំណរ អ្នកដើរចូលទៅក្នុងបន្ទប់លឿ ដោយដឹង ច្បាស់ពីអ្វីដែលអ្នកនឹងនិយាយ។ ដើរចូលទៅទីនោះហើយដឹងថានឹងមានអ្វី កើតឡើង អ្វីមួយត្រូវបានបង្ហាញចេញហើយ ហើយអ្នកដឹងហើយ។ ហើយអ្នកដើរ ចូលទៅក្នុង “ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ចូរក្រោកឡើងពីទីនោះ។ ព្រះអម្ចាស់ មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ!” ហ្នឹងហើយ នោះជាជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ បើមានមនុស្ស ដប់លាននាក់ឈរនៅទីនោះនិយាយថាវានឹងមិនកើតឡើងទេ អ្នកដឹងថាវានឹង កើតឡើងយ៉ាងណាក៏ដោយ ព្រោះអ្នកដឹងហើយ។ វានឹងកើតឡើង។ ដោយមិន គិតពីអ្វីដែលនរណាម្នាក់និយាយនោះទេ អ្នកគឺជាម្នាក់ដែលមានជំនឿ។

58 តើអ្នកអាចស្រមៃបានទេ យ៉ូស្វេ គាត់ហៅពួកចាស់ទុំនៃអ៊ីស្រាអែលមក ជាមួយគ្នា ហើយនិយាយថា “បងប្អូនអើយ យើងជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំ ចង់ឱ្យអ្នកនិយាយ...សូមព្រះអម្ចាស់ថាតើវាមិនអីទេប្រសិនបើ—ប្រសិនបើទ្រង់ ផ្តល់ឱ្យយើងនូវពន្លឺព្រះអាទិត្យបន្ថែមទៀត មើល ហើយកាន់ព្រះអាទិត្យបន្តិច?”

59 ណា គាត់ត្រូវការវា (ហើយដោយគ្មានការអធិស្ឋាន ដោយគ្មានអ្វីទាំងអស់) គាត់ត្រូវការវា ហើយគាត់គ្រាន់តែបញ្ជាព្រះអាទិត្យ! គាត់បាននិយាយថា “ឈរ នៅទីនោះ! ខ្ញុំមានតម្រូវការ ហើយខ្ញុំនៅក្នុងកម្មវិធីរបស់ព្រះអម្ចាស់ ហើយទ្រង់ បានបញ្ជូនខ្ញុំមកទីនេះដើម្បីធ្វើការងារនេះ ហើយខ្ញុំកំពុងធ្វើបានល្អបំផុតដែលខ្ញុំ ដឹងពីរបៀប ហើយសត្រូវត្រូវបានបញ្ជូន ហើយពួកគេចេញនៅទីនេះ ប្រសិនបើ ខ្ញុំអនុញ្ញាតឱ្យព្រះអាទិត្យលិចពួកគេនឹងរួមគ្នាហើយធ្វើឱ្យខ្ញុំកាន់តែមានបញ្ហា។ ដូច្នោះសូមនៅស្ងៀម! ហើយ ព្រះច័ន្ទ ឯងព្យួរនៅទីនោះហើយ!” អាម៉ែន នាងបាន ព្យួរនៅទីនោះអស់រយៈពេលម្ភៃបួនម៉ោង។

60 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើពិភពលោកងាកហើយគាត់កាន់វាឡើង ហើយព្រះអាទិត្យ ស្ថិតនៅកន្លែងមួយ ហើយវាមិនរត់ តើមានអ្វីកើតឡើង? ឥឡូវនេះ អ្នកបានធ្វើ

ឱ្យខ្លួនអ្នកជាមនុស្សមិនស្មោះត្រង់ ប្រសិនបើអ្នកនិយាយអំពីរឿងនេះ ហើយ បន្ទាប់មកបើអ្នកមិនធ្វើទេ អ្នកប្រាកដជាល្ងង់ជាមួយវិទ្យាសាស្ត្រ ព្រោះពួកគេ និយាយថាប្រសិនបើពិភពលោកឈប់ វានឹងធ្លាក់ចុះ។ ដូច្នេះឥឡូវនេះជាអ្វី? ហើយប្រសិនបើអ្នកនិយាយថាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមិនត្រឹមត្រូវ នោះអ្នកគឺជាអ្នក មិនស្មោះត្រង់។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែវាបានកើតឡើង នោះជារឿងសំខាន់។ ខ្ញុំមិនដឹង មេកានិចរបស់វាទេ ប៉ុន្តែវាបានកើតឡើង!

61 ខ្ញុំមិនស្គាល់មេកានិចនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថាវាបានធ្លាក់មក លើខ្ញុំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់មេកានិចរបស់វាបានទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងពីពរជ័យរបស់ វា។ នោះ—នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំ—ខ្ញុំយកចិត្តទុកដាក់ដើម្បីដឹង គឺជាពរជ័យនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយមេកានិច ទ្រង់ធ្វើការពួកគេ។ នោះជាអាថ៌កំបាំងរបស់ ទ្រង់។

62 ក្មេងប្រុសនេះមិនអាចព្យាបាលបានទេ ព្រោះ...ពួកសិស្សមានអំណាច ព្រះយេស៊ូវបានប្រទានអំណាចដល់ពួកគេដើម្បីព្យាបាលជំងឺគ្រប់ប្រភេទ ដេញ អារក្ស សំអាតមនុស្សឃ្នង់ និងប្រោសមនុស្សស្លាប់។ ទ្រង់បានប្រទានអំណាច ដល់ពួកគេ ប៉ុន្តែពួកគេមិនមានជំនឿដើម្បីដំណើរការអំណាចដែលពួកគេមាន។ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេបានសួរព្រះយេស៊ូវហើយនិយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះ ហេតុអ្វីបានជាយើងមិនអាចធ្វើវាបាន?”

63 ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា ពួកគេមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាសាច់ឈាម។ ហើយព្រះបន្ទូលបានប្រាប់ពួកគេថា “ខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអំណាច។” អាមែន! “ខ្ញុំផ្តល់ ឱ្យអ្នកនូវអំណាច។” ហើយពួកគេមានអំណាច ប៉ុន្តែពួកគេមិនមានជំនឿដើម្បី ដំណើរការព្រះបន្ទូលដែលមាននៅក្នុងពួកគេ។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? ប៉ុន្តែ ព្រះយេស៊ូវមានវា ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល ហើយទ្រង់មានជំនឿថាអ្វីដែលទ្រង់ មានបន្ទូលនឹងកើតឡើង។ គាត់បាននិយាយថា “អូ នាំគាត់មកទីនេះ។ តើខ្ញុំនឹង បង្កង់ដល់ពេលណា?”

64 ទ្រង់មានជំនឿ ដោយអំណាចរបស់ទ្រង់។ តើទ្រង់យ៉ាងម៉េច? ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “ខ្ញុំមិនអាចធ្វើអ្វីដោយខ្លួនឯងបានទេ។” ហេតុអ្វី? ទ្រង់ពឹងផ្អែកលើអ្វី ដែលទ្រង់មាន ទ្រង់ពឹងផ្អែកលើការដឹងថាទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល។ ហើយទ្រង់មាន ជំនឿលើព្រះដែលបានបង្កើតទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់គឺជាព្រះ (ព្រះបន្ទូល)

ហើយពួកគេនៅក្នុងទ្រង់ ហើយដែលផ្តល់ឱ្យទ្រង់នូវជំនឿដោយសារតែទ្រង់យល់ ពីដំហាររបស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានដឹងថាទ្រង់ជាអ្វី ពីព្រោះបទគម្ពីរបានចែងថាទ្រង់ ជាអ្នកនេះ។ ហើយនៅទីនេះរាល់បទគម្ពីរដែលបានចងក្រង ដើម្បីបង្ហាញថាទ្រង់ ពិតជាអ្វីដែលបទគម្ពីរបាននិយាយថាទ្រង់នឹងក្លាយជា ហើយទ្រង់បានដឹងថាទ្រង់ ជាអ្វី។

65 ដូច្នោះ ទ្រង់ពឹងផ្អែកលើអ្វីដែលព្រះបានបង្កើតទ្រង់។ ហើយប្រសិនបើទ្រង់ បានធ្វើដូច្នោះ តើយើងមិនអាចពឹងផ្អែកលើអ្វីដែលព្រះបានបង្កើតយើងជាអ្នកជឿទេ ឬ? “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ!” ទ្រង់មានជំនឿលើអ្វីដែល ទ្រង់មាន។ ហើយប្រសិនបើអ្នកជាអ្នកជឿ អ្នកមានជំនឿលើអ្វីដែលអ្នកមាន: អ្នក គឺជាអ្នកជឿ! ហើយប្រសិនបើអ្នកមានជំនឿលើព្រះ ព្រះគម្ពីរបានចែងនៅទីនេះ ក្នុង...“ប្រសិនបើចិត្តរបស់យើង—ប្រសិនបើចិត្តរបស់យើងថ្កោលទោសយើង នោះ យើងមិនអាចមានជំនឿបានទេ ប៉ុន្តែប្រសិនបើចិត្តរបស់យើងមិនថ្កោលទោស យើងទេ នោះយើងមានជំនឿ យើងមានទំនុកចិត្តចំពោះព្រះ។” ប្រសិនបើអ្នកចង់ អានវា រកឃើញនៅក្នុងយ៉ូហាន ៣:២១។ ខ្ញុំបានសរសេរបទគម្ពីរនៅទីនោះ។

66 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ លោកយ៉ូហាន...ខ្ញុំមានន័យថា យ៉ូហានទី១ ៣:២១។ ចំណាំ។

...បើចិត្តយើងមិនចោទប្រកាន់ចំពោះខ្លួនទេ នោះយើងមានសេចក្តី ក្លាហាន នៅចំពោះព្រះ។

67 ប៉ុន្តែដរាបណាអ្នកធ្វើអ្វីដែលខុស អ្នកមិនអាចមានទំនុកចិត្តចំពោះព្រះទេ។ ដូច្នោះ អ្នកឃើញទេ អ្នកអាច...អ្នកនឹងដឹងដោយស្វ័យប្រវត្តិថាអ្នកខុស។ អ្នក ដាក់ខ្លួនអ្នកដោយស្វ័យប្រវត្តិនៅទីនោះជាមនុស្សមានបាប ដោយដឹងថាអ្នក ខុស។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលចិត្តរបស់អ្នកមិនថ្កោលទោសអ្នក ហើយអ្នកដឹងថា អ្នកជាអ្នកជឿ ហើយគ្មានអ្វីរវាងអ្នកនិងព្រះទេ អ្នកអាចសុំអ្វីដែលអ្នកចង់បាន ហើយដឹងថាវានឹងត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ ព្រោះវាជាព្រះបន្ទូលដែលបានប្រទានមកអ្នក ដូចជាព្រះបន្ទូលទៅកាន់ពួកសិស្សទាំងនោះ។

68 ឥឡូវនេះ រឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកត្រូវធ្វើនៅពេលនោះគឺមានជំនឿលើអ្វីដែល អ្នកមាន។ មានជំនឿលើអ្វីដែលព្រះបន្ទូលចែងថាជាអ្នក! ហើយព្រះយេស៊ូវមាន ជំនឿលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែលបាននិយាយថាទ្រង់ជាអ្វី “វាត្រូវបានចែងពី

ខ្ញុំ។” តើជាវិធីមិនមែននៅក្នុងទំនុកតម្កើងទេ ហើយហោរា និងពួកគេទាំងអស់
និយាយអំពីទ្រង់? “ខ្ញុំជានិមិត្តដ៏រឹតតែដែលមកពីព្រះចេញពីស្ថានសួគ៌។” អាមែន!
“ខ្ញុំជាដើមឈើដ៏រឹតតែស្រស់ច្បាស់អស់ទេ ខ្ញុំជាបស់ទាំងអស់នេះ អញជាព្រះដ៏ជា
ព្រះ។” ហើយទ្រង់បានដឹងដោយសេចក្តីជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះនោះ ថាទ្រង់គឺជាព្រះ
មេស៊ីដែលបានចាក់ប្រេងតាំង ថាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានសណ្ឋិតលើទ្រង់។
ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំ មិនធ្វើអ្វីសោះ ប៉ុន្តែវាជាជំនឿរបស់ខ្ញុំ
លើព្រះ។” ហើយព្រះជាម្ចាស់គង់នៅក្នុងទ្រង់ ព្រះបន្ទូលបានបើកសម្តែង។ ហើយ
នៅពេលដែលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានចូលមកក្នុងអ្នក វាត្រូវបានបើកសម្តែង
សម្រាប់អ្នកគឺជាអ្នកជឿ។ ឃើញទេ? ហើយអ្នកជឿគឺជា “ជំនឿរបស់ព្រះដែល
ធ្វើការនៅក្នុងអ្នក។”

69 តើអ្នកចូលចិត្តទេ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំចូលចិត្តនៅពេលដែលអ្នក...ខ្ញុំចូលចិត្តការ
បង្រៀនពីកន្លែងដែល...រៀប...អ្វីដែលជាជំនឿពិតប្រាកដ។

70 ដោយដឹងថាទ្រង់ជានរណា ដោយគ្មានស្រមោលនៃការសង្ស័យ ទ្រង់បានដឹង
ថាទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ទ្រង់បានស្គាល់វា ដ្បិតព្រះបន្ទូលបានកំណត់
អត្តសញ្ញាណ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានសម្គាល់ថាទ្រង់ជានរណា។ ទ្រង់មាន
បន្ទូលថា “បើខ្ញុំមិនធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះវិបិតាខ្ញុំទេ នោះកុំជឿខ្ញុំ ប៉ុន្តែប្រសិនបើ
—ប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើកិច្ចការទាំងនោះទេ កុំជឿខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើដូច្នោះ ចូរ
ជឿលើកិច្ចការនេះចុះ ដ្បិតពួកគេគឺជាព្រះបន្ទូលដែលបានសន្យា។” អូ ប្រសិនបើ
អ្នកអាចភ្ញាក់ឡើង មួយនាទី! អ្នកឃើញទេ ព្រះបន្ទូលខ្លួនឯងបានកំណត់
អត្តសញ្ញាណទ្រង់ ទ្រង់ជានរណា។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើអ្នកណាអាច
កាត់ទោសខ្ញុំពីអំពើបាបបាន?” នៅក្នុងពាក្យផ្សេងទៀត “តើអ្នកណាអាចបង្ហាញ
ខ្ញុំថាជីវិតរបស់ខ្ញុំនិងកិច្ចការរបស់ខ្ញុំមិនបំពេញនូវអ្វីដែលព្រះមេស៊ីគួរធ្វើ?” គ្មាន
នរណាម្នាក់អាចនិយាយអ្វីបានឡើយ សម្រាប់ទ្រង់។ បន្ទាប់មកទ្រង់មានជំនឿ
ដើម្បីជឿ បន្ទាប់មក អ្វីក៏ដោយដែលទ្រង់មានបន្ទូល វានឹងកើតឡើង។

71 បន្ទាប់មកទ្រង់បែរមក ហើយមានបន្ទូលថា “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវជឿ
ដែរ។ បន្តិចទៀតលោកីយ៍លែងឃើញទៀតហើយ ប៉ុន្តែអ្នកនឹង ព្រោះខ្ញុំនឹងនៅជា
មួយអ្នក សូម្បីតែនៅក្នុងអ្នក។ កុំគិតពីអ្វីដែលអ្នកត្រូវនិយាយ ដ្បិតមិនមែនជា
អ្នកនិយាយទេ គឺជាព្រះវិបិតារបស់អ្នកដែលគង់នៅក្នុងអ្នក ទ្រង់គឺជាអ្នកដែល

ធ្វើការនិយាយ។ ហើយវាមិនមែនជាខ្ញុំទេ វាគឺជាព្រះវរបិតាដែលគង់នៅក្នុងខ្ញុំ ទ្រង់ធ្វើការ។” ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ?

72 ឥឡូវនេះ: ការកំណត់អត្តសញ្ញាណនៃបទគម្ពីរគ្រីស្ទាន ពាក្យទាំងនេះបាននិយាយពីព្រះយេស៊ូវ: “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។” ឥឡូវនេះ: តើអ្នកអាចហៅខ្លួនឯងថាជាអ្នកជឿ ជាក្រុមជំនុំ ហើយបដិសេធព្រះបន្ទូលទាំងនោះដោយរបៀបណា? តើអ្នកអាចហៅខ្លួនឯងថាជាអ្នកជឿ ហើយបដិសេធព្រះបន្ទូលនេះដោយរបៀបណា? ឃើញទេ? អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ អ្នកមិនមែនជាអ្នកជឿទេ ដូច្នោះទីសម្គាល់មិនអាចធ្វើតាមបានទេ ព្រោះអ្នកគ្រាន់តែទទួលយកអ្វីដែលអ្នកចង់ជឿ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យវា...អ្នកនឹងមិន—កុំជឿវា។ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែទទួលយករឿងទាំងមូល ហើយជឿវា។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកពិតជាជឿ (មិនមែនអ្នកធ្វើជាជឿ ប៉ុន្តែពិតជាជឿ) បន្ទាប់មកទីសម្គាល់ទាំងនេះធ្វើតាមអ្នកដែលជឿ។

73 អូ តើអ្នកអាចប្រៀបធៀបគ្រីស្ទាននៅថ្ងៃនេះជាមួយពួកគេជាគ្រីស្ទានពីបុរាណទេ? របៀបដែលពួកសិស្សបានដើរក្នុងព្រះចេស្តានៃព្រះវិញ្ញាណ ធ្វើការដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ធ្វើវា។ គ្រាន់តែជាអ្នកទោសម្នាក់ ដូចដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយនៅយប់មុន អ្នកជាប់ទោសចំពោះព្រះបន្ទូលនិងព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ គាត់មិនអាចសូម្បីតែផ្លាស់ទីរហូតដល់ព្រះបានជុំវិញគាត់។ តើអ្នកមិនចង់ឃើញក្រុមជំនុំកើនឡើងបែបនេះទេឬ? វានឹងទៅ នឹងត្រឡប់មកវិញ។ វា—វាត្រូវតែមក។ ហ្នឹងហើយ។ វាទៅ...វានៅលើផ្លូវរបស់វាឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿ។

74 ដ្បិតព្រះបន្ទូលបានកំណត់ អត្តសញ្ញាណអង្គទ្រង់ ថាទ្រង់ជាអ្វី ហើយព្រះបន្ទូលដដែលកំណត់យើង។ ឃើញទេ? “ប្រសិនបើបុរសម្នាក់ស្រឡាញ់ខ្ញុំ គាត់កាន់តាមបញ្ញត្តិរបស់ខ្ញុំ។ ហើយប្រសិនបើគាត់និយាយថាគាត់ស្រឡាញ់ខ្ញុំ ហើយមិនកាន់តាមបញ្ញត្តិរបស់ខ្ញុំ (នោះហើយជាទាំងអស់នៃពួកគេ) គាត់ជាអ្នកកុហក ហើយក្តីពិតមិននៅក្នុងគាត់ទេ។”

75 អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំមិនជឿទាំងអស់...” អញ្ចឹង នោះ...អ្នកគ្រាន់តែជាអ្នកមិនជឿ នោះជាអ្វីទាំងអស់។ ប្រសិនបើព្រះគម្ពីរនិយាយដូច្នោះ នោះធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវ វាដោះស្រាយវាអស់កល្បជានិច្ច។ អ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ គឺជាសេចក្តីពិត។

76 សូមកត់សម្គាល់កន្លែងដែលទ្រង់មានបន្ទូលមកកាន់យើង “បើអ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងអ្នក។” យ៉ូហាន ១៥ “បើអ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ...” ឃើញទេ មានជំនឿលើទ្រង់។ “អ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ ហើយពាក្យរបស់ខ្ញុំស្ថិតនៅក្នុងអ្នក នោះអ្នកសូមអ្វីតាមដែលអ្នកប្រាថ្នាចុះ។”

77 ឥឡូវនេះ មើល ទ្រង់បានដឹងថាទ្រង់ជានរណា ដូច្នោះទ្រង់មានជំនឿ។ សេចក្តីជំនឿអាចបង្កើតបាននៅពេលដែលទ្រង់ដឹងថាទ្រង់ជាអ្វី។ ឥឡូវនេះ “បើអ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងអ្នក” នោះអ្នកដឹងថាអ្នកជានរណា។ “សូមអ្វីដែលអ្នកចង់បាន វានឹងផ្តល់ឱ្យអ្នក។”

78 តើវាមិនអស្ចារ្យទេ យប់នេះ ប្រសិនបើអ្នករាល់គ្នាចូលមកក្នុងជួរអធិស្ឋាននោះ និយាយថា “ខ្ញុំជាគ្រីស្ទាន។ ខ្ញុំគ្មានការប្តោលទោសទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាចិត្តរបស់ខ្ញុំមិនប្តោលទោសខ្ញុំទេ។ មានអ្វីមួយប្រាប់ខ្ញុំថាយប់នេះជាទីបញ្ចប់នៃការឈឺចាប់របស់ខ្ញុំ?” នោះ អ្នកនឹងធ្វើ។ អ្នកនឹងទៅឆ្ងាយនៅទីនេះជាមួយអ្វីមួយ។ មិនថាអ្នកចូលមកក្នុងអារម្មណ៍ប៉ុណ្ណា អ្នកធ្វើប៉ុណ្ណា វានឹងមិនដំណើរការទេរហូតដល់សេចក្តីជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះនោះបានបើកសម្តែងនិងកំណត់អត្តសញ្ញាណខ្លួនឯងនៅក្នុងអ្នក ជាចិត្តដែលដឹងជាក់មួយ។ ហើយនៅពេលដែលវានៅទីនោះ នោះគ្មានអ្វីនឹងរង្គោះរង្គើអ្នកពីវាឡើយ។

79 ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើអ្នកមានជំងឺមហារីក ហើយគ្រូពេទ្យបានប្រាប់អ្នកកាលពីម្សិលមិញថាអ្នកនឹងស្លាប់មុនព្រឹកថ្ងៃច័ន្ទ (បេះដូងរបស់អ្នកទាំងអស់ដង្ហើមរបស់អ្នកបានបាត់បង់ ជំងឺមហារីកបានស៊ីអ្នក ចរន្តឈាមរបស់អ្នកក្លាយជាមហារីកទាំងស្រុង មិនថាវាជាអ្វីក៏ដោយ) ហើយមានអ្វីមួយមកជាចិត្តដែលដឹងជាក់នៃសេចក្តីជំនឿដ៏ពិតប្រាកដនេះ សេចក្តីជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះត្រូវបានបង្កើតឡើងជាចិត្តដែលដឹងជាក់នៅក្នុងអ្នក អ្នកនឹងសើចចំពោះមុខគ្រូពេទ្យនោះ។

80 អ្នកនឹងដូចជាអេលីយ៉ាពីដើម នៅពេលដែលគាត់ដើរចុះឡើងនៅមុខរូបព្រះហើយនិយាយថា “តើអ្នកនឹងមិនស្រែកខ្លាំងជាងនេះទេឬ? ហើយប្រហែលជាគាត់កំពុងដេក។” គាត់ដឹងថាគាត់នឹងធ្វើអ្វី ព្រោះព្រះបានប្រាប់គាត់ពីអ្វីដែលនឹងកើតឡើង។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សូមឲ្យព្រះដែលឆ្លើយដោយភ្លើង ក្លាយជាព្រះ។”

81 ពួកគេនិយាយថា “យើងនឹងយកសំណើនោះ។” ហើយគេចាក់ទឹកលើអាសនៈ។ ហើយពួកគេ—ពួកគេបានកាប់ខ្លួនឯង ហើយពួកគេបានធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាង

ហើយហៅ “ឱ ព្រះបាល! ឱព្រះបាល! ឆ្លើយមក!”

82 អេលីយ៉ាស្ងប់ស្ងាត់ដូចដែលគាត់អាចធ្វើបាន។ គាត់បាននិយាយថា “ហៅឱ្យខ្លាំងជាងនេះបន្តិច” និងយាយ—បន្តថា “ប្រហែលជាគាត់កំពុងដេក។ ប្រហែលជា—ប្រហែលជាគាត់កំពុងធ្វើដំណើរនេសាទត្រី។ ប្រហែលជាគាត់កំពុងធ្វើអ្វីផ្សេងទៀត អ្នកឃើញទេ? គាត់នៅខាងក្រៅកន្លែងណាមួយ។” ពួកគេគ្រាន់តែ... គ្រាន់តែលេងសើចនឹងពួកគេ ព្រោះគាត់ដឹងថាវានឹងកើតឡើង។

83 អូ មើលនៅពេលដែលគាត់ទទួលបានអ្វីគ្រប់យ៉ាងតាមលំដាប់លំដោយ។ គាត់បានដើរចេញពីទីនោះហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃអំប្រាហាំ អ៊ីសាក និងអ៊ីស្រាអែល!” គាត់មិនដែលហៅគាត់ថា *យ៉ាកុប* ទេ “អៀនខ្មាស។” ទ្រង់បានហៅគាត់ថា *អ៊ីស្រាអែល* “ព្រះអង្គម្ចាស់ជាមួយព្រះ។”

84 “ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃអំប្រាហាំ អ៊ីសាក និងរបស់ព្រះអង្គម្ចាស់ (យ៉ាកុប) សូមទ្រង់ជ្រាបនៅថ្ងៃនេះថា ទូលបង្គំជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ទូលបង្គំបានធ្វើការនេះមិនមែនតាមការចង់បានរបស់ទូលបង្គំទេ គឺទូលបង្គំបានធ្វើតាមការបង្គាប់របស់ទ្រង់ ឆន្ទៈរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ អ្នកបានបង្ហាញខ្ញុំនូវរឿងទាំងនេះនឹងនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះ ទូលបង្គំបានចាក់ទឹកលើអាសនៈ។ ទូលបង្គំបានធ្វើកិច្ចការទាំងអស់នេះ តាមបញ្ជារបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះសូមឱ្យវាដឹង!” ហើយនៅពេលដែលគាត់និយាយដូច្នោះ ភ្លើងក៏ធ្លាក់ពីលើមេឃ។ គាត់មានទំនុកចិត្តថាវានឹងធ្លាក់ចុះ ពីព្រោះគាត់មានចិត្តដែលដឹងជាក់។ ហេតុអ្វី? ព្រះបន្ទូលបាននិយាយដូច្នោះ។

85 ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរដូចគ្នានេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដូចគ្នា។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកអាចទទួលបានចិត្តដែលដឹងជាក់ នោះគឺជាសេចក្តីជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ ចិត្តដែលដឹងជាក់ដែលការសន្យានេះដែលព្រះបានធ្វើគឺជា *របស់អ្នក* :

86 “តើអ្នកមានអារម្មណ៍យ៉ាងណា បងប្រុសប្រាណាហាំ ពេលអ្នកឈរនៅទីនោះ ហើយអ្នកឃើញមនុស្សមកជាភាសានិងអ្វីផ្សេង? តើអ្នកខ្លាចទេ?” អត់ទេ។ អត់ទេ។ គាត់និយាយដូច្នោះ! មិនដែលខ្លាចនៅឡើយទេ ព្រោះទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំដូច្នោះ ហើយខ្ញុំជឿថាវាជាការពិត។

87 ប្រសិនបើទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំនៅយប់នេះ ឱ្យទៅកន្លែងបញ្ចុះសពប្រធានាធិបតី

ហើយលើកលោកចចវ៉ាស៊ីនតោននៅព្រឹកថ្ងៃស្អែក ខ្ញុំនឹងអញ្ជើញពិភពលោក
ទាំងមូល “មកមើលវារួចរាល់។” ខ្ញុំចង់និយាយថា “នាំយករាល់...ទទួលបាន
—ទទួលរាល់ការរិះគន់ដែលអ្នកអាចធ្វើបាន ហើយឈរនៅជុំវិញ អ្នកនឹងឃើញ
សិរីរុងរឿងរបស់ព្រះ។ ដាក់កោអីនោះនៅទីនេះដែលអ្នកអាចអង្គុយចុះហើយ
សម្រាកបន្តិច គាត់នឹងនៅទីនេះបន្តិចទៀត ពេលខ្ញុំហៅ។”

88 យប់នោះនៅពេលដែលក្មេងប្រុសតូចនោះនៅក្នុងប្រទេសហ្វាំងឡង់ នៅ
ថ្ងៃនោះ ជាជាង ដេកនៅទីនោះស្លាប់ ដេកនៅទីនោះអស់រយៈពេលកន្លះម៉ោង
ឈាមហូរចេញពីភ្នែក ច្រមុះ និងត្រចៀក ជើងតូចរបស់គាត់បានបាក់ នៅក្នុង
ស្រោមជើងតូចរបស់គាត់ ហើយជើងរបស់គាត់ចេញតាមរយៈស្រោមជើងរបស់
គាត់ ស្បែកជើងរបស់គាត់បានបាក់។ ខ្ញុំមើល ហើយខ្ញុំគិតថា “នោះគួរតែជា
ក្មេងប្រុសនោះ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “និយាយថា ចូរក្រឡេកមើលនៅខាងក្រោយ
នៃព្រះគម្ពីរនោះ បងប្រុសម៉ូរ៉េ”។

89 យើងមានបងប្រុសលីនសេ បងប្រុសម៉ូរ៉េ មើលទៅទីនោះ: “ហើយវានឹង
កើតឡើង ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់” (អូ ខ្ញុំអើយ!) “នឹងមាន—ដីមួយដែល
ដុះលូតលាស់ច្រើន។ ថ្មនឹងត្រូវបានគោះជាមួយគ្នា។ ក្មេងប្រុសតូចម្នាក់ដែលកាត់
សក់ខ្លី ខោខ្លីមានប៊ូតុងឡើងនៅទីនេះ ហើយជើងរបស់គាត់...ស្រោមជើងរបស់
គាត់ឡើងខ្ពស់។ គាត់នឹងមានភ្នែកពណ៌ត្នោត ពួកគេនឹងត្រូវត្រលប់មកវិញ។ គាត់
នឹងត្រូវស្លាប់ក្នុងគ្រោះថ្នាក់ចរាចរណ៍។ ប៉ុន្តែអ្នកដាក់ដៃលើគាត់ នោះគាត់នឹងរស់
ឡើងវិញ។”

90 នៅទីនោះ បានសរសេរនៅទីនោះ។ នៅទីនោះគាត់បានដេក អាម៉ែន
គ្រាន់តែរង់ចាំព្រះបន្ទូល។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើក្មេងប្រុសនេះមិននៅរស់
ក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទីទៀត នោះខ្ញុំជាហោរាក្លែងក្លាយ រត់ខ្ញុំចេញពីហ្វាំងឡង់។
ប៉ុន្តែបើគាត់នៅរស់ សូមក្រាបចុះហើយប្រែចិត្ត!”

91 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ការស្លាប់ អ្នកមិនអាចចាប់គាត់បានទេ។” ខ្ញុំបានហៅ
វិញ្ញាណរបស់គាត់តាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ “ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ” គាត់
បានលោតឡើង។ ត្រូវហើយ! ឃើញទេ? អូ ខ្ញុំអើយ! សេចក្តីជំនឿ ឃើញទេ បាន
ជាប់។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ ហ្នឹងហើយ!

92 ឥឡូវនេះ នោះហើយ—នោះជាព្រះមានបន្ទូលនៅថ្ងៃនេះតាមរយៈការនិមិត្ត។

ប៉ុន្តែនេះ បើនិមិត្តនោះផ្ទុយនឹងការនេះ នោះនឹងខុស នេះគឺច្រើនជាការនិមិត្ត។ បើ និមិត្តណាមួយផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូល ចូរទុកវាចោលចុះ វាមិនមែនជាបស់ព្រះទេ ព្រះ មិនផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ។

ដូច្នោះ បើព្រះបន្ទូលនេះប្រាប់អ្នកពីអ្វីមួយ នោះអ្នកអាចមានទំនុកចិត្តដូចគ្នា នោះនឹងមានអ្វីកើតឡើង។ គ្មានអ្វីទេ... ប្រសិនបើវានិយាយថា “ពួកគេនឹងដាក់ដៃ លើអ្នកជំងឺ ហើយពួកគេនឹងជាសះស្បើយ” មែនហើយ បងប្រុស បើមានជំនឿ សេចក្តីជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះនោះ ទទួលបាន អ្នកបាន... នៅពេលដែលអ្នកឆ្លងកាត់ បន្ទាត់អធិស្ឋាននេះ អ្នកនឹងលោតហើយស្រែករហូតដល់អ្នក... ពេលអ្នកចាកចេញ ពីទីនេះ “វាចប់ហើយ!” ចប់ហើយ! វាចប់ហើយ វាចប់ហើយ! ប្រសិនបើអ្នកមាន សំណើនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ហើយជឿថានៅពេលដែលការអធិស្ឋាននោះត្រូវបាន ធ្វើឡើងសម្រាប់ការនោះ វានឹងត្រូវបានឆ្លើយតប គ្មានអ្វីដែលអ្នកពិភាក្សាទេ នោះ ជាអ្វីដែលនឹងកើតឡើង ដូចជាស្ត្រីដែលមានបញ្ហាឈាម។

93 ព្រះយេស៊ូវមានជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ ទ្រង់—ទ្រង់មានវា ហើយវាមក ដោយសារតែទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល។ ហើយអ្នកក្លាយជាព្រះបន្ទូល អ្នកក្លាយជា ព្រះបន្ទូល ដូចដែលអ្នកបានទទួលព្រះបន្ទូល។ “បើអ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ ហើយពាក្យរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងអ្នក។ ពាក្យរបស់ខ្ញុំដែល...” (ព្រះបន្ទូលនេះ) “ស្ថិតនៅ ក្នុងអ្នក បន្ទាប់មកសូមអ្វីដែលអ្នកចង់បាន នោះវានឹងបានសំរេចសម្រាប់អ្នក។” ឃើញទេ? “បើអ្នករាល់គ្នានិយាយទៅកាន់ភ្នំនេះថា ‘ចូររើចេញ ហើយកុំសង្ស័យ ប៉ុន្តែជឿលើអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយ នោះអ្នកនឹងបានអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយ។ ពេលអ្នកអធិស្ឋាន ចូរជឿថាអ្នកបានទទួលអ្វីដែលអ្នកសុំ ហើយអ្នកនឹងបានវា វានឹងត្រូវបានផ្តល់ឱ្យអ្នក។’ ពេលវេលា លំហ គ្មានអ្វីផ្សេងទៀតនឹងផ្លាស់ប្តូរវា ឡើយ។ អ្នកដឹងថាវារួចរាល់ហើយ។ វារួចហើយ—វាចប់ហើយ។

94 ឥឡូវនេះ មើល! ឥឡូវនេះ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលមកយើងថា “បើអ្នករាល់គ្នា នៅជាប់នឹងខ្ញុំ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងអ្នក” សារកយ៉ូហាននៅទីនេះ “អ្នក អាចសុំអ្វីដែលអ្នកចង់បាន វានឹងបានសម្រេច។” បន្ទាប់មក ទទួលស្គាល់ជំហរ របស់អ្នកនៅក្នុងបទគម្ពីរ ជាអ្នកជឿ។ ឃើញទេ អ្នកត្រូវតែទទួលស្គាល់ជំហររបស់ អ្នក ដូចដែលទ្រង់បានទទួលស្គាល់តំណែងរបស់ទ្រង់។

95 “តើមានសេចក្តីចែងទុកមកថា ព្រះគ្រីស្ទនឹងយាងមក ហើយតើព្រះគ្រីស្ទ

នឹងធ្វើអ្វី?” ទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់ក្មេងប្រាំសនិងពួកគេនៅព្រឹកនោះ: “តើវាមិនត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងបទគម្ពីរទេ ដែលពួកគេនឹងត្រូវ... ថាទ្រង់ត្រូវតែរងទុក្ខហើយបន្ទាប់មកត្រូវគេសម្លាប់ហើយរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃទីបី?” បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកយឺតក្នុងការយល់ដឹងដូច្នេះ?”

96 ហើយពួកគេបានគិតថា “ខ្ញុំអើយ បុរសម្នាក់នេះនិយាយខុសពីបុរសដទៃទៀត។” មកដើម្បីដឹងថា នៅពេលដែលពួកគេចូលទៅក្នុងផ្ទះសំណាក់នោះគឺជាទ្រង់។ ឃើញទេ ភ្នែករបស់ពួកគេត្រូវបានរារាំងពីទ្រង់។ ឃើញទេ ពួកគេបានដឹងថាទ្រង់បានបន្តដាក់បទគម្ពីរនោះ ហើយពួកគេបានដឹងថាវាគឺជាទ្រង់។

97 ឥឡូវនេះ អ្នកត្រូវតែជឿអ្វីដែលអ្នកសុំ។ ប្រសិនបើអ្នកជាអ្នកជឿ ចូរទទួលស្គាល់ខ្លួនឯងថាជាអ្នកជឿ។ ទទួលស្គាល់ថារបស់ទាំងនេះគឺសម្រាប់អ្នក។

98 ប្រសិនបើមានការថ្កោលទោសនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក ចូរតម្រង់វាជាមុនសិន។ ឃើញទេ? ប្រសិនបើអ្នកមានការថ្កោលទោសនៅក្នុង... ខ្ញុំ... ឬអ្នកអាចមានអូវលរ៉ូប៊ីត និង—និងមនុស្សរាប់សិបនាក់ទៀតដែលមានជំនឿមកទីនេះ ហើយអធិស្ឋានពីអ្នក ហើយលោតឡើងចុះ ហើយចាក់ប្រេងលើអ្នកដោយហ្មាឡុង វា—វានៅតែវា—វានឹងមិនរើឡើយ។ ហ្នឹងហើយ។

99 តើមានអ្វីកើតឡើងពីការប្រជុំរបស់អូវលរ៉ូប៊ីត? ខ្ញុំចាប់ពួកគេនៅក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋាន។ អ្នកឮទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកត្រូវបានអធិស្ឋានពីមុន។ បុរសដែលមានសក់ខ្មៅ ថ្ពាមធំ។” នោះគឺអូវលរ៉ូប៊ីត។ ឃើញទេ? “ហើយនោះគឺនៅក្នុងទីក្រុងមួយ ហៅថាអ៊ីមួយ រឿងខ្លះ។”

100 “បាទ ហ្នឹងហើយ។” ឃើញទេ?

101 “អ្នកត្រូវបានអធិស្ឋានដោយបុរសរំបបនេះ-និង-រំបបនេះ។” ឃើញទេ ដូចនោះ។ “ប៉ុន្តែនៅទីនេះ។ នេះជាបញ្ហារបស់អ្នក។” ឃើញទេ? “ទៅធ្វើឱ្យរឿងនោះត្រឹមត្រូវ។ ចេញទៅក្រៅហើយសារភាពអំពើបាបនោះចំពោះប្តីរបស់អ្នក ចំពោះប្រពន្ធរបស់អ្នក។ ទៅធ្វើរឿងនេះ។” វានឹងមិនដែលធ្វើល្អដល់អ្នកទេ មិនថាអ្នកអធិស្ឋានឲ្យអ្នកណាទេ រហូតដល់អ្នកធ្វើវាត្រឹមត្រូវ។ ការថ្កោលទោសនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ហើយព្រះនឹងមិនចូលមកក្នុងចិត្តដែលត្រូវបានថ្កោលទោសនោះ

ទេ។ ឃើញទេ? ព្រះជាម្ចាស់មិនគង់នៅក្នុងនោះ អ្នកត្រូវតែធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវ។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលអ្នកធ្វើ អ្នកត្រូវតែមានជំនឿ។ ប្រសិនបើអ្វីៗទាំងអស់ ត្រឹមត្រូវ អ្នកត្រូវតែមានជំនឿហើយជឿវា។ កុំភ័យខ្លាច។

102 នៅក្នុងសៀវភៅយ៉ូហានិយាយនៅទីនេះ “យ៉ូហាន” ហើយអ្វីដែលគាត់ខ្លាច វាពិតជាបានកើតឡើង។ តើបានយកអ្វីមក? ការភ័យខ្លាចរបស់គាត់។ នោះហើយ ជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យវាកើតឡើង។ ជំនឿរបស់គាត់នឹងរារាំងគាត់ពីវា ប៉ុន្តែការភ័យខ្លាច របស់គាត់បាននាំគាត់...បាននាំវាមកគាត់។ គាត់ខ្លាចថាវានឹងកើតឡើង ហើយវា បានកើតឡើង។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើ—គាត់ដឹងថាវានឹងមិនកើតឡើងទេ វានឹង មិនកើតឡើងទេ។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ?

103 បើអ្នកខ្លាចពេលអ្នកមកតាមជួរអធិស្ឋាន “ប្រហែលជាខ្ញុំមិនមានជំនឿ គ្រប់គ្រាន់ទេ” វានឹងមិនកើតឡើងទេ កុំបារម្ភ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកដឹង ថាវានឹងកើតឡើង វានឹងកើតឡើង។ ឃើញទេ? ឃើញទេ វាជាចិត្តដែលដឹងជាក់ នៃអ្វីមួយ។ យ៉ូហានមានការភ័យខ្លាចថាជឿទាំងនេះនឹងមកលើគាត់ ហើយពួកវា បានកើតឡើង។ ប្រសិនបើអ្នកមានការភ័យខ្លាចថាដឹងរបស់អ្នកនឹងចាកចេញពី អ្នក...ឬមិនចាកចេញពីអ្នក វានឹងមិនចាកចេញទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមានជំនឿ នោះ វានឹងកើតឡើង។

104 អ្នកសូរគ្រូពេទ្យណាមួយ។ រឿងដំបូងដែលគាត់នឹងព្យាយាមធ្វើឱ្យអ្នកធ្វើ គឺត្រូវ មានទំនុកចិត្តលើថ្នាំដែលគាត់ផ្តល់ឱ្យអ្នក។ បើអ្នកមិនមានទំនុកចិត្តលើវាទេ អ្នក ទុកវាឱ្យនៅតែវាប្រសើរជាង។ ឃើញទេ? ប្រាកដណាស់! តើវាជាអ្វី? វាជាជំនឿ ដែលធ្វើការប្រោសឱ្យវា វាជាជំនឿដែលធ្វើវាគ្រប់ពេល។

105 ពេត្រុស គាត់ធ្វើបានល្អរហូតតែដល់គាត់ភ័យខ្លាច។ ព្រះបន្ទូលបានប្រាប់ គាត់ គាត់អាចដើរលើទឹក។ គាត់ភ័យខ្លាចដំបូង គាត់គិតថាវាជា—ខ្មោច ហើយ គាត់និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ បើវាជាទ្រង់ សូមឱ្យខ្ញុំមករកទ្រង់នៅលើទឹក។”

106 បាននិយាយថា “មក។” ឥឡូវនេះ នោះគឺដូចគ្នានឹងយ៉ាកុប ៥:១៤ ដូចគ្នានឹង ម៉ាកុស ១៦:៨។ ព្រះដដែលមានបន្ទូលថា “មក។” ដូច្នោះគាត់ចាប់ផ្តើមដើរ។ គាត់ ធ្វើបានល្អហើយ ចុះពីកប៉ាល់ ចាប់ផ្តើមដើរ...

107 មានព្រះនៅលើសមុទ្រ អ្នកដឹងទេ ធំ រលកពណ៌ស ធំជាងភ្នំទាំងនេះនៅទីនេះ ពពុះបំបែកនៅលើកំពូលនៃពួកវា ធំ ប្រហែលជាដប់ប្រាំ ឬម្ភៃហ្វីត មូកសបែក។

ហើយនោះជារឿងដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់គាត់ក្នុងការសួរថា “បើវាជាទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់...”
ឃើញទេ ទ្រង់មើលទៅដូចជា...មើលទៅដូចជាស្រមោលបុរិញ្ញាណ។ គាត់ថា
“បើជាទ្រង់ សូមឲ្យខ្ញុំមករកទ្រង់នៅលើទឹក។”

108 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “មកចុះ។”

109 ហើយគាត់បានចុះចេញពីតំណែង និងយាយថា “គឺព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំនឹងដើរ។”
ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាត់បើកភ្នែកមើលលើរលក គាត់ភ័យខ្លាច។ តើមានអ្វីនៅក្នុង
គំនិតរបស់គាត់? រឿងដំបូង គាត់... “ខ្ញុំនឹងដើរព្រោះព្រះបន្ទូលបានចែងឲ្យខ្ញុំដើរ។”
ហើយរឿងបន្ទាប់ គាត់បានមើល...មែនហើយ គាត់មើលធាតុសញ្ញារបស់គាត់
គាត់បានក្រឡេកមើលទៅទីនោះហើយឃើញថារលកពួកវាធំប៉ុណ្ណា ហើយគាត់
ភ័យខ្លាច ហើយនៅពេលដែលគាត់បានភ័យ គាត់បានលិចទៅ។ ឃើញទេ? អ្វី
ដែលគាត់ខ្លាចបានកើតឡើង! អ្វីដែលគាត់ជឿបានកើតឡើង! នៅពេលដែលគាត់
ជឿថាគាត់អាចដើររួច គាត់បានដើរ នៅពេលដែលគាត់ជឿនឹងភ័យខ្លាច នៅក្នុង
ជំនឿរបស់គាត់ នោះចិត្តដែលដឹងជាក់របស់គាត់បានចាកចេញពីគាត់។ ឃើញ
ទេ? គាត់នៅតែប្រកាសជំនឿរបស់គាត់ ប៉ុន្តែគាត់មិនមានចិត្តដែលដឹងជាក់ទេ។
ចិត្តដែលដឹងជាក់នឹងបានទៅខាងលើរលកនោះ ហើយបានទៅឯទ្រង់ ឃើញទេ
ប្រសិនបើគាត់មានជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែគាត់មិនមានវាទេ។ គាត់
គិតថាគាត់មាន។ គាត់មានវាពីដំបូង គាត់មានឆន្ទៈក្នុងការបណ្តាក់ទុកភ្លាមៗ
“ហេតុអ្វី ព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំឱ្យធ្វើវា វាត្រូវតែកើតឡើង។” ដូច្នោះគាត់គ្រាន់តែ
ចុះពីទូក ហើយចេញទៅ។ ទ្រង់មិនដែលគិតអំពី—នេះ—នេះ—រលក តើវាជួយគ្នា
យ៉ាងណា។ គាត់មិនដែលមាននៅក្នុងគំនិតរបស់គាត់ទេ។

110 ឥឡូវនេះ នៅពេលអ្នកគិត “មែនហើយ ឥឡូវនេះចាំបន្តិច។ ហើយ អ្នកដឹងទេ
ខ្ញុំឈឺយូរហើយ ខ្ញុំ...” ឈប់! អ្នកក៏អាចត្រលប់ទៅទូកវិញ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ?
ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកឈប់គិតអំពីរឿងនោះ...

111 “អ័ប្រាហាំមិនបានគិតពីរូបកាយរបស់គាត់ទេ ឥឡូវនេះសេចក្តីស្លាប់ ហើយ
នៅក្នុងផ្ទៃរបស់សាវ៉ាក៏មិនបានស្លាប់ដែរ។” គាត់មិនបានគិតអំពីរឿងនោះទេ
មិនបានពិចារណាផង។ វាមិនត្រូវបាននាំចូលទៅក្នុង—ការយល់ដឹង។ គាត់
មិនបានពិចារណាអ្វីទាំងអស់ គាត់គ្រាន់តែពិចារណាអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូល
ហើយគាត់បានបន្ត។ ដរាបណាពេត្រុសធ្វើដូច្នោះ គាត់ដើរបាន។

112 ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវបានរស់នៅក្នុងផែនដីដែលគ្មាននរណាម្នាក់ដឹង ទ្រង់គឺជាជនចម្លែក។ ទ្រង់បានរស់នៅក្នុងពិភពនៃជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះលើព្រះដ៏ល្អឥតខ្ចោះ ដែលទ្រង់គង់នៅ។ ប្រសិនបើយើងរស់នៅក្នុងជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់គ្រីស្ទាន ចំពោះអ្វីដែលយើងមាន យើងនឹងក្លាយជាអាថ៌កំបាំងចំពោះផែនដី មនុស្សនឹងមិនយល់ពីអ្នកទេ។ អ្នកនឹងដើរក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ អ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណមានបន្ទូល អ្នកនឹងធ្វើ។ អ្វីដែលវាហាមឃាត់ អ្នកនឹងមិនធ្វើទេ។ បន្ទាប់មកមនុស្សចាប់ផ្តើមនិយាយថា... ពួកគេ... អ្នកនឹងក្លាយជា—មនុស្សអាថ៌កំបាំងសម្រាប់ពួកគេ។

113 នោះហើយជារបៀបដែលវាគឺសម្រាប់អ្នកជឿទាំងអស់ ពួកគេគឺជាអាថ៌កំបាំង។ មនុស្សមិនយល់ទេ ព្រោះពួកគេរស់នៅក្នុងពិភពលោកសម្រាប់ខ្លួនឯង។ ព្រះយេស៊ូវបានគង់នៅក្នុងពិភពលោកដែលគ្មាននរណាម្នាក់អាចប៉ះបាន។ ពួកសិស្សមិនអាចយល់ពីទ្រង់បានទេ។ នៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់ពួកគេ ពួកគេនិយាយ *បែបនេះ*។ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេបាននិយាយថា “ហេតុអ្វី អ្នក—អ្នកនិយាយជាអាថ៌កំបាំង! យើង—យើងមិនយល់ពីរឿងនេះទេ។ តើនេះអាចទៅរួចដោយរបៀបណា?” ឃើញទេ ពួកគេមិននៅក្នុងលោកិយដែលទ្រង់គង់នៅនោះទេ។ ឃើញទេ ពួកគេមិនអាចយល់ពីទ្រង់ គ្មាននរណាម្នាក់អាចយល់ពីទ្រង់បានទេ។

114 ដូច្នោះហើយនៅពេលដែលមនុស្សរស់នៅដោយសេចក្តីជំនឿ ហើយដើរដោយសេចក្តីជំនឿ ខ្ញុំមានន័យថាសេចក្តីជំនឿ គាត់នៅដាច់ដោយឡែកពីពិភពលោកទាំងមូល ហើយក្លាយជាមនុស្សថ្មីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ នៅទីនោះ ឥឡូវនេះអ្នកកំពុងចូលទៅក្នុងសម្ភារៈកូនក្រមុំ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ឃើញទេ? អ្នកកំពុងចូលទៅក្នុងស្ថានភាពដ៏គួរឱ្យរំភើបឥឡូវនេះ។ នោះមានន័យថាសម្រាប់យើងម្នាក់ៗ មិនមែនគ្រាន់តែជាគ្រូគង្វាល ឌីកុន អ្នកទទួលខុសត្រូវទេ។ នោះមានន័យថាសម្រាប់អ្នកជឿ ម្នាក់ៗដើរក្នុងពិភពលោកជាមួយព្រះតែមួយ។ អ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រនេះ ហើយគ្មាននរណាម្នាក់នៅទីនោះក្រៅពីអ្នកនិងព្រះ។ ឃើញទេ? ទ្រង់ចេញបញ្ជា ហើយអ្នកយកវាចេញ។ អ្វីក៏ដោយដែលទ្រង់មានបន្ទូល វាគ្មានស្រមោលនៃការសង្ស័យទេ អ្នកដើរទៅមុខ។ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូល *បែបនេះ* គ្មាននរណាម្នាក់នៅលើលោកិយអាចនិយាយអ្នកចេញពីវាបានទេ អ្នកទៅដូចគ្នា។ ឥឡូវនេះអ្នកកំពុង

ចូលមកក្នុងជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ ភាពល្អឥតខ្ចោះដ៏ល្អឥតខ្ចោះដែលមិនអាចបរាជ័យ។ ជំនឿនោះមិនដែលបរាជ័យឡើយ។ បាទ ទ្រង់គឺជាអាថ៌កំបាំងសម្រាប់ពួកគេជាមួយនឹងសេចក្តីជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់ ហើយឥឡូវនេះក៏ដូចគ្នាដែរជាមួយអ្នកដែលមានជំនឿល្អឥតខ្ចោះ គឺជាអាថ៌កំបាំងសម្រាប់អ្នកដទៃ។

115 យើងត្រូវបានបង្រៀនឱ្យ “ទប់ទល់នឹងអារក្ស ហើយវានឹងរត់ចេញពីយើង។” ឥឡូវនេះ ដើម្បីទប់ទល់គឺគ្រាន់តែ “បង្វែរគាត់ចុះ” គ្រាន់តែប្រឆាំងនឹងគាត់ នោះគឺ “គ្រាន់តែដើរចេញពីវា។” ព្រះបានមានបន្ទូលរឿងមួយ មិនថាគាត់ព្យាយាមប្រាប់អ្នកអ្វី អ្នកមិនស្តាប់គាត់ទេ។ អ្នកមាន...ត្រចៀករបស់អ្នកច្នៃចំពោះអ្វីផ្សេងទៀតក្រៅពីអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណមានបន្ទូល។ ឃើញទេ? “ចំពោះអ្នកណាដែលមានត្រចៀក (ដែលស្តាប់) មើលអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណមានបន្ទូលទៅកាន់ក្រុមជំនុំ” អ្នកដែលបានទទួលការស្តាប់ ដែលចាប់យកអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណមានបន្ទូលទៅកាន់ក្រុមជំនុំ។ ឃើញទេ?

116 អ្វីដែលសាតាំងនិយាយ “ល្អ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាច...” នោះមិនមានអ្វីត្រូវ...មែនហើយ ប្រសិនបើអ្នកបង្រៀនបែបនោះ និកាយនឹងដាក់...” នោះមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ គាត់ទៅខាងស្តាំដូចគ្នា។

117 “អ្នកណាដែលមានត្រចៀក ចូរឲ្យគាត់ស្តាប់នូវអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណមានបន្ទូលទៅកាន់ក្រុមជំនុំ។” អ្នកដឹងទេ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ វាតែងតែនិយាយបែបនោះ។ “ចំពោះអ្នកដែលមានជំនឿ។ ដល់អ្នកណាដែលមានត្រចៀកស្តាប់ ចូរឲ្យអ្នកនោះស្តាប់ចុះ។” ឃើញទេ? “អ្នកណាដែលមានប្រាជ្ញា ចូរឲ្យគាត់រាប់ចំនួនសត្វ។” រឿងខុសគ្នាទាំងអស់នេះ។ “អ្នកដែលមាន សូមឲ្យគាត់ប្រាប់វាទៅពួកគេដែលនៅសល់ដើម្បីឲ្យពួកគេអាចមាន។”

118 ហើយនោះដោយសេចក្តីជំនឿដែលយើងកំពុងនិយាយអំពីឥឡូវនេះ សេចក្តីជំនឿដែលអ្នកត្រូវតែមាន សេចក្តីជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះនោះ ជំនឿដែលនិយាយថា “បាទ!” គ្មានអ្វីអាចនិយាយថា “ទេ” នៅពេលដែលព្រះមានបន្ទូលថា “បាទ។” ឃើញទេ? នៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “បាទ” វាគឺ “បាទ!” ហើយគ្មានអ្វីផ្សេងទៀតអាចយកវាពីអ្នកបានទេ។

119 ជាមួយនឹងជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់ ទ្រង់ពិតជាចម្លែកណាស់។ ហើយអារក្សមិនបាននៅក្បែរទ្រង់ឃ្នូទេ។ យើងបានទទួលវានៅក្នុងមេរៀននៅព្រឹកនេះ។

នៅពេលដែលគាត់មកជាមួយភាពអស្ចារ្យដ៏ធំនោះ—នៃគំនិតបញ្ញា គាត់បានប្រឆាំងនឹងព្រះយេស៊ូវនៅទីនោះ ពេលគាត់មក ហើយគាត់ដឹងថាគាត់បានបុកខ្សែមួយម៉ឺនរ៉ុលៈ បានបោះគាត់ត្រឡប់ក្រោយម្តងទៀត។ បាទ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មានសេចក្តីចែងទុកមកថា មនុស្សមិនរស់ដោយសារនំប៉ុងតែប៉ុណ្ណោះទេ!” អើ! ពេលនោះគាត់មានការភ្ញាក់ផ្អើល។

គាត់មកទន់ជ្រាយបន្តិចនៅពេលក្រោយ ពេលគាត់និយាយថា “ឥឡូវនេះទ្រង់គឺជាបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ ទ្រង់អាចលើកខ្លួនទ្រង់នៅទីនេះ ធ្វើជានរណាម្នាក់។”

120 បានមានបន្ទូលតមថា “ចូរថយចេញពីអញទៅ សាតាំង។” អូ ខ្ញុំអើយ អ្វីដែលទ្រង់បានជួប! ហើយ “អ្នកមិនត្រូវល្បួងព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃឯងឡើយ។” ឃើញទេ ទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ដល់សាតាំងថា ទ្រង់ជាព្រះអម្ចាស់ជាព្រះ។ “ដ្បិតមានសេចក្តីចែងទុកមកថា ‘ឯងមិនត្រូវល្បួងឡើយ...’”

121 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើសាតាំងមិនដឹងថានោះជាព្រះអម្ចាស់ជាព្រះវាបាននិយាយថា “ចាំបន្តិច អ្នកមិនមែនជាទ្រង់នោះទេ។” ប៉ុន្តែវាដឹងច្បាស់ជាងការជជែកវែកញែកជាមួយទ្រង់។

122 ទ្រង់ជ្រាបថាដីអ្វីដែលត្រូវឈរ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឯងមិនត្រូវល្បួងព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃឯងឡើយ។” ហើយនោះជាទ្រង់។ ហើយសាតាំងដឹងច្បាស់ជាងការនិយាយដូច្នោះ ពីព្រោះកិច្ចការរបស់ព្រះយេស៊ូវបានបង្ហាញរួចហើយថា ទ្រង់ជាព្រះអម្ចាស់ជាព្រះរបស់អ្នក។

123 សូមកត់សម្គាល់មួយទៀត។ ជំនឿល្អឥតខ្ចោះគឺជាម៉ែនគ្រប់កាលៈទេសៈទាំងអស់។ ជំនឿល្អឥតខ្ចោះគ្រប់គ្រងគ្រប់កាលៈទេសៈ។ មិនថាវាជាអ្វីទេ វាធ្វើជាម្ចាស់វា។ ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែមើល! នៅពេលអ្នកជឿអ្វី ធ្វើអ្វីក៏ដោយ ហើយអ្នកមានជំនឿលើអ្វីដែលអ្នកកំពុងជឿ មិនថាកាលៈទេសៈណាក៏ដោយ នោះមិនមានរឿងមួយត្រូវធ្វើជាមួយវាទេ។ ឃើញទេ វាគ្រប់គ្រងកាលៈទេសៈនោះ។ ប្រសិនបើវានៅក្នុងបន្ទប់—បន្ទប់ឈឺ ហើយព្រះអម្ចាស់បានលើកសម្តែងថា រឿងជាក់លាក់នេះនឹងកើតឡើង អ្នកគ្រាន់តែនិយាយវាហើយបន្ត។

124 “អូ តើ...?” គ្រាន់តែមិនសួរសំណួរណាមួយ។ វាចប់ហើយ សូមបន្ត។ ឃើញទេ? វាគ្រប់គ្រងគ្រប់កាលៈទេសៈទាំងអស់។ “មែនហើយ ប្រសិនបើអ្នកធ្វើបែបនេះ

ដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះនឹងធ្វើ...” នោះ...អ្នកឃើញទេ វាស្ទាត់ជំនាញរួចហើយ។ ឃើញទេ?

125 ជំនឿជឿថាព្រះនឹងធ្វើវា។ “ខ្ញុំមិនដឹងថាទ្រង់នឹងធ្វើវាដោយរបៀបណាទេ ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងធ្វើវាទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ។” ឃើញទេ? វាគ្រប់គ្រងគ្រប់កាលៈទេសៈទាំងអស់។

126 ហើយជំនឿនិងសេចក្តីស្រឡាញ់គឺជាទំនាក់ទំនង ពីព្រោះអ្នកមិនអាចមានជំនឿបានទេលុះត្រាតែអ្នកមានសេចក្តីស្រឡាញ់ ព្រោះជំនឿរបស់អ្នកគឺនៅក្នុងព្រះដែលជាចិត្តដែលដឹងជាក់នៃសេចក្តីស្រឡាញ់។ សេចក្តីជំនឿនិងសេចក្តីស្រឡាញ់ធ្វើការជាមួយគ្នា។

127 នៅទីនេះ ដូចជាប្តីប្រពន្ធរយៗក្មេង។ អ្នកយកបុរសនិងស្ត្រីរយៗក្មេងម្នាក់ ហើយពួកគេស្រឡាញ់...ពួកគេធ្លាក់ក្នុងអន្លង់ស្នេហ៍ជាមួយគ្នា។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេទៅជាមួយគ្នាហើយចាប់ផ្តើមស្គាល់គ្នាកាន់តែច្រើន បេះដូងរបស់ពួកគេចាប់ផ្តើមលោតដូចតែមួយ។ ឃើញទេ? ពួកគេ—ពួកគេជា...ពួកគេមិនមែនជាប្តីប្រពន្ធ ប៉ុន្តែសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ពួកគេចងពួកគេជាមួយគ្នា ហើយពួកគេមានទំនុកចិត្តលើគ្នាទៅវិញទៅមក។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើពួកគេពិតជាស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក ស្រឡាញ់ពិតប្រាកដ ហើយអ្នកដឹងថាក្មេងស្រីនេះស្រឡាញ់អ្នកហើយ—ហើយនាងដឹងថាអ្នកស្រឡាញ់នាង អ្នកមានទំនុកចិត្ត (ជំនឿលើគ្នាទៅវិញទៅមក) ប្រសិនបើអ្នកមានជំនឿលើគ្នាទៅវិញទៅមក បើអ្នកមិនមាន អ្នកមិនគួររៀបការជាមួយនាងទេ។ ឃើញទេ?

128 សូមកត់សម្គាល់ អ្នកត្រូវតែមានជំនឿ។ ហើយអ្នកញែកពួកគេចេញ ហើយដាក់ម្ខាងខាងត្បូងមួយ និងម្ខាងខាងជើងមួយ នៅតែមានសេចក្តីស្រឡាញ់ចំពោះគ្នាទៅវិញទៅមក មិនថាពួកគេនៅទីណាក៏ដោយ។ ពួកគេស្មោះត្រង់នឹងគ្នាទៅវិញទៅមកតាមដែលពួកគេអាចធ្វើបាន ពីព្រោះពួកគេស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។ ហើយបើអ្នកស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់ កុំព្យាយាមគេចពីនរក ប៉ុន្តែអ្នកស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់ ដូច្នោះអ្នកមានជំនឿលើព្រះ ឃើញទេ ប្រសិនបើអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់។

129 ដូចជា—ក្មេងស្រីម្នាក់...ទើបតែកើតឡើងនៅទីនេះនៅល្វីស៊ីល មិនយូរប៉ុន្មានទេ។ ស្ត្រីម្នាក់ នាងជា—នាងជា...ជាគ្រីស្ទានអស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ

ប៉ុន្តែប្តីរបស់នាងទើបតែ... ធ្លាក់ក្នុងអន្លង់ស្នេហ៍ នាងលង់ស្រលាញ់បុរសម្នាក់នេះ។ គាត់ជាគ្រីស្ទាន ពីរបីឆ្នាំ។ ហើយដូច្នោះពួកគេបានរៀបការ ពួកគេស្រឡាញ់ និងមានទំនុកចិត្តលើគ្នាទៅវិញទៅមក ហើយពួកគេបានរៀបការ។ ដូច្នោះហើយស្ត្រីនោះបាននិយាយទៅកាន់បុរសនោះថា “ហាប់បី វាត្រូវតែពិបាកសម្រាប់អ្នកអ្នកគ្រាន់តែជាគ្រីស្ទានវ័យក្មេងម្នាក់។ អ្នកមានរឿងជាច្រើនដែលត្រូវឆ្លងកាត់។” ការផឹកស្រាគឺជាអ្វី។ បាននិយាយថា “អ្នកមានរឿងជាច្រើនដែលត្រូវឆ្លងកាត់។” ហើយបាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាអ្នកនឹងត្រូវបានល្បួងយ៉ាងខ្លាំង។” ហើយបាននិយាយថា “ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកដឹងរឿងមួយឥឡូវនេះ។ ឥឡូវនេះ បើអ្នកដួល បើអ្នកកើតឡើង—ធ្លាក់ចូលទៅក្នុងការល្បួងហើយត្រូវបានយកឈ្នះ កុំនៅឆ្ងាយពីផ្ទះអ្នកត្រលប់មកវិញ។ អ្នកមកទីនេះ ព្រោះខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងនៅទីនេះរង់ចាំអ្នក ហើយខ្ញុំនឹងជួយអ្នកអធិស្ឋានម្តងទៀតរហូតដល់អ្នកទទួលបានជ័យជំនះ។ ខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក ព្រោះពេលខ្ញុំរៀបការជាមួយអ្នក ខ្ញុំបានរៀបការជាមួយអ្នកព្រោះខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ ហើយមិនថាអ្នកជាអ្វីទេ ខ្ញុំនៅតែស្រឡាញ់អ្នក។”

130 ប៉ុន្មានថ្ងៃបន្ទាប់ពីនោះ គាត់បានញ៉ាំអាហារថ្ងៃត្រង់ជាមួយមិត្តរួមការងារនៅក្នុងបន្ទប់ក្តៅ គាត់កំពុងប្រាប់ពួកគេអំពីវា បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ តើបុរសម្នាក់អាចធ្វើអ្វីខុសនៅពេលដែលនរណាម្នាក់ស្រឡាញ់អ្នកដូចនោះ?” ឃើញទេ?

131 ហ្នឹងហើយ។ តើធ្វើដូចម្តេច—តើអ្នកអាចរំលងទំនុកចិត្តនោះដោយរបៀបណា?

132 ហើយនៅពេលដែលយើងជាមនុស្សមានបាប ញែកចេញដោយគ្មានព្រះនៅក្នុងពិភពលោក នៅក្នុងភក់នោះ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយអំពីព្រឹកនេះ ព្រះយាងមករកយើង! ព្រះបានស្វែងរកអ្នក អ្នកមិនដែលស្វែងរកព្រះទេ។ “គ្មានអ្នកណាអាចមករកខ្ញុំបានឡើយ លើកលែងតែព្រះវរបិតាទាញគាត់ជាមុន។” ហើយព្រះបានយាងចុះមកនៅក្នុងភក់នោះ តើអ្នកជាអ្វី ហើយស្វែងរកអ្នកចេញហើយនាំអ្នកចេញ! នោះគួរតែបង្កើតសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ មើលថាអ្នកជាអ្វី ហើយមើលទៅអ្នកជាអ្វី។ តើនោះជាអ្វី? នរណាម្នាក់ដែលស្រឡាញ់អ្នក! តើអ្នកមិនអាចមានជំនឿលើអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យានឹងអ្នកទេឬ? សេចក្តីស្រឡាញ់ពិតពិតនឹងបង្កើតទំនុកចិត្តលើព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

133 គាត់ចាប់ខ្ញុំពេលខ្ញុំគ្មានអ្វីសោះ។ ខ្ញុំនៅតែគ្មានអ្វីសោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំនៅក្នុងដៃរបស់

ទ្រង់។ ឃើញទេ ទ្រង់ចាប់ខ្ញុំ។ ហើយទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំនៅពេលដែលខ្ញុំមិនគួរឱ្យស្រឡាញ់។ ទ្រង់ស្រឡាញ់អ្នកនៅពេលដែលអ្នកមិនគួរឱ្យស្រឡាញ់ ប៉ុន្តែទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរអ្នក។ ដូចជាបងស្រីស្បែកខ្មៅបាននិយាយ ពេលនោះនៅក្នុងទីបន្ទាល់របស់នាង នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមែនជាអ្វីដែលខ្ញុំគួរតែក្លាយជាហើយខ្ញុំមិនមែនជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់ក្លាយជានោះទេ បន្ទាប់មកខ្ញុំមិនមែនជាអ្វីដែលខ្ញុំធ្លាប់ពីមុនទេ!” នាងដឹងថានាងបានមកកន្លែងណាមួយ មានអ្វីមួយកើតឡើង។ ហើយនោះជារបៀបដែលជារៀង។ ប្រសិនបើព្រះ នៅពេលដែលខ្ញុំជាជនបរទេសពីទ្រង់ ស្រឡាញ់ខ្ញុំរហូតដល់ទ្រង់បានឱនចុះដើម្បីទទួលខ្ញុំហើយរើសខ្ញុំ ដែលផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវទំនុកចិត្តថាទ្រង់ចង់ប្រើខ្ញុំ។ គាត់មានគោលបំណងក្នុងការធ្វើវា។ គាត់បានឃើញអ្វីមួយនៅក្នុងខ្ញុំ។ គាត់បានឃើញអ្វីមួយនៅក្នុងអ្នក។ ទ្រង់មានហេតុផលដើម្បីសង្គ្រោះអ្នក សូមក្រឡេកមើលមនុស្សដែលមិនបានសង្គ្រោះនៅថ្ងៃនេះ។ សូមក្រឡេកមើលមនុស្សរាប់លាននាក់ដែលទ្រង់អាចយកនៅក្បែរអ្នក ប៉ុន្តែទ្រង់បានយកអ្នក។ អាម៉ែន! គ្មាននរណាម្នាក់អាចជំនួសអ្នកបានទេ។ អាម៉ែន! អ្នកស្ថិតនៅក្នុងសេដ្ឋកិច្ចរបស់ព្រះ។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចធ្វើបានទេ។ នោះជាសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ចំពោះអ្នក។

134 ដូច្នោះ តើសេចក្តីស្រឡាញ់របស់អ្នកនឹងមិនត្រលប់ទៅរកទ្រង់វិញទេឬ? ហើយមានស្នេហា។ មិនថាស្ថានភាពបែបណាក៏ដោយ កាលៈទេសៈរបស់វាត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយសេចក្តីស្រឡាញ់នេះដែលបង្កើតសេចក្តីជំនឿ: ថាព្រះស្រឡាញ់អ្នក ហើយអ្នកស្រឡាញ់ព្រះ ហើយអ្នកស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក ហើយ—ហើយដែលនាំមកនូវសេចក្តីជំនឿ។ ត្រូវហើយ។ បន្ទាប់មកវាមិនអាច—វាមិនអាចរក្សាការនាំចេញនូវអ្វីដែលព្រះបានសន្យាថាវានឹងកើតឡើងបានទេ។

135 ឥឡូវនេះ មើល! ជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះគឺបរិសុទ្ធ គឺបរិសុទ្ធដូចជាសេចក្តីស្រឡាញ់ដែរ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលអ្នកស្រឡាញ់នរណាម្នាក់ហើយអ្នកមាន...អ្នកស្រឡាញ់ប្តីរបស់អ្នកឬអ្នកស្រឡាញ់ប្រពន្ធរបស់អ្នក។ ឥឡូវនេះ មិនចាំបាច់មាននរណាម្នាក់ប្រាប់អ្នកថា “អ្នកមិន” ធ្វើវាទេ ព្រោះអ្នកធ្វើវាហើយអ្នកដឹងថាអ្នកធ្វើវា។

136 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំសួរអ្នកថា “តើអ្នកអាច—អ្នកបង្ហាញថាអ្នកធ្វើវាដោយរបៀបណា?”

137 “អូ ខ្ញុំបង្ហាញវាដោយវិធីដែលខ្ញុំរស់នៅចំពោះគាត់។” ឃើញទេ? “ខ្ញុំជាប្រពន្ធ ស្មោះត្រង់។ ខ្ញុំជាប្តីស្មោះត្រង់ ស្មោះត្រង់ ហើយនោះបង្ហាញដល់ខ្ញុំថាខ្ញុំ—ថាខ្ញុំ ស្រឡាញ់ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ ឬខ្ញុំស្រឡាញ់ប្តីរបស់ខ្ញុំ។” ឃើញទេ ជីវិតរបស់អ្នកបញ្ជាក់ ថាអ្នកជាអ្វី។ រឿងដូចគ្នាដែលគ្រីស្ទានធ្វើ។ ឃើញទេ? ជំនឿរបស់អ្នក អ្នកមាន ទំនុកចិត្តលើគ្នាទៅវិញទៅមក វាបរិសុទ្ធ។ ហើយវាជាអ្វីដែលពិត ដែលអ្នកមិន អាចបង្ហាញវាដល់នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែអ្នកមានវា ហើយសកម្មភាពរបស់ អ្នកបញ្ជាក់វា។

138 ហើយនៅពេលដែលអ្នកមានសេចក្តីជំនឿដ៏បរិសុទ្ធ គ្មានការជិតក្បត់ ដូចជា សេចក្តីស្រឡាញ់របស់អ្នកចំពោះដៃគូរបស់អ្នក បន្ទាប់មកអ្នកបង្ហាញវាដោយ វិធីដែលអ្នកធ្វើ។ អ្នកមិនត្អូញត្អែរទៀតទេ អ្នកដឹងថាវាច្បាស់ហើយ គ្រាន់តែ ដើរតាម។ មិនថារឿងនោះមើលទៅដូចអ្វី អ្នកផ្សេងទៀតនិយាយ អ្នកដឹងពីអ្វីដែល បានកើតឡើង។ អ្នកដឹងថាវាត្រូវបានបញ្ចប់ គ្រាន់តែអ្នកដឹងថាអ្នកស្រឡាញ់ ប្តីរបស់អ្នក ក៏ដូចជាអ្នកដឹងថាអ្នកស្រឡាញ់...ឃើញទេ សេចក្តីស្រឡាញ់និង សេចក្តីជំនឿត្រូវទៅជាមួយគ្នា។ ពួកគេជាសាច់ញាតិ ពួកគេស្រឡាញ់។ សេចក្តី ស្រឡាញ់បង្កើតសេចក្តីជំនឿ។

139 នៅពេលដែលសាតាំងល្អៗយើង យើងត្រូវប្រឆាំងនឹងវាដោយជំនឿដ៏ ល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងព្រះបន្ទូលដ៏ល្អឥតខ្ចោះ ដូចជាព្រះយេស៊ូវបានជឿ។ ព្រះបន្ទូល របស់ព្រះគឺល្អឥតខ្ចោះ។ យើងត្រូវតែមានជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងព្រះបន្ទូលដ៏ ល្អឥតខ្ចោះនេះ ហើយប្រឆាំងនឹងសាតាំង។

140 ឥឡូវនេះយើងនឹងប្រញាប់ លឿនតាមដែលយើងអាចធ្វើបាន។

141 ដោយជំនឿរបស់ទ្រង់—នៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ យើង (ទ្រង់ឈ្នះ) យើង អាចយកឈ្នះអ្វីៗទាំងអស់ ទាំងសេចក្តីស្លាប់ នរក និងផ្ទុរ។ យើងដឹងថាព្រះ ជាព្រះ ជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងព្រះបន្ទូលដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ព្រះ ទ្រង់បាន យកឈ្នះអ្វីៗទាំងអស់ដែលទ្រង់មានទំនាក់ទំនង។ សេចក្តីស្លាប់មិនអាចឈរ សូម្បីតែនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។ ជំងឺមិនអាចឈរនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់ បានទេ។ ការហូរចេញពីទ្រង់គឺដូចជាទន្លេនៃព្រះគុណ ហូរចេញឥតឈប់ឈរ ព្រះគុណចេញពីសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់។ មនុស្សទាំងនេះ ដេកនៅក្នុងស្រមោល របស់ទ្រង់ ជំហាន ដាក់ម្រាមដៃរបស់ពួកគេលើសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ ហើយ

បានជាសះស្បើយ។ នៅពេលដែលស្រ្តីនោះធ្វើដូច្នោះ មនុស្សគ្រប់គ្នាចង់ប៉ះសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ ព្រោះពួកគេបានឃើញថាមានព្រះគុណចេញពីទ្រង់ជានិច្ច ហូរដូចទន្លេ។ នៅទីនោះ ទ្រង់កំពុងដើរ ដើរនៅក្នុងពិភពលោកដែលមានជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ ពីព្រោះទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល។

142 ហើយឥឡូវនេះ “បើអ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ” តាមរយៈទ្រង់ ទ្រង់បាននាំព្រះបន្ទូលមកអ្នក “ហើយពាក្យរបស់ខ្ញុំស្ថិតនៅក្នុងអ្នក” បន្ទាប់មកដើរតាមរបៀបដូចគ្នា: គុណធម៌ដែលហូរចេញពីអ្នក ទន្លេនៃប្រភពពរជ័យរបស់ព្រះគ្រាន់តែហូរចេញទៅកាន់មនុស្ស។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? ហើយអ្នកមិនបំភាន់វាទេ អ្នកមិននឹកស្មានដល់ទេ។ វាពិតជាកើតឡើង ហើយអ្នកឃើញវា។ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែស្រមៃមើលវា នោះមិនធ្វើអ្វីល្អទេ ប៉ុន្តែប្រសិនបើវាពិតជានៅទីនោះ វាពិតជាបានកើតឡើង។

143 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់! ឃើញទេ ដោយវា នៅពេលដែលទ្រង់ឈរ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប្រសិនបើអ្នកបំផ្លាញរូបកាយនេះ (ព្រះវិហារនេះ) ខ្ញុំនឹងលើកឡើងវាម្តងទៀតក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃ។” ហេតុអ្វី? ទ្រង់ពេញចិត្តនឹងធ្វើដូច្នោះ ព្រោះបទគម្ពីរបាននិយាយថា ទ្រង់នឹងធ្វើវា (ព្រះមេស៊ី): “ខ្ញុំនឹងមិនទុកព្រលឹងរបស់ទ្រង់នៅក្នុងនរក ហើយខ្ញុំនឹងមិនឲ្យព្រះដ៏វិសុទ្ធរបស់ខ្ញុំឃើញភាពពុករលួយឡើយ។” ហោរាម្នាក់ដែលព្រះបន្ទូលបានមក បាននិយាយថានឹងកើតឡើង ហើយទ្រង់បានដឹងថាទ្រង់គឺជាបុគ្គលនោះ។

144 ហើយនៅពេលដែល...ព្រះយេស៊ូវទ្រង់ផ្ទាល់មានបន្ទូលថា “ការអធិស្ឋាននៃសេចក្តីជំនឿនឹងសង្គ្រោះអ្នកជំងឺ” ឬ “ពួកគេនឹងដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ហើយពួកគេនឹងជាសះស្បើយ។” ប្រសិនបើ...

អ្នកត្រូវតែមានទំនុកចិត្តដ៏ល្អឥតខ្ចោះដូចគ្នាថា “នៅពេលដែលដៃត្រូវបានដាក់លើខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងងើបឡើងវិញ” ព្រោះទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ។

145 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកបំផ្លាញរូបកាយនេះ ហើយខ្ញុំនឹងលើកវាឡើង” ព្រោះទ្រង់បានដឹងថាទ្រង់ជាព្រះមេស៊ី។ “ខ្ញុំនឹងមិនឲ្យព្រះដ៏វិសុទ្ធរបស់ខ្ញុំឃើញអំពើពុករលួយទេ” ទ្រង់បានដឹងថាទ្រង់គឺជាព្រះដ៏វិសុទ្ធ។ “ខ្ញុំក៏នឹងមិនទុកព្រលឹងទ្រង់នៅក្នុងនរកដែរ” ទ្រង់មិនបាននៅទេ។ ទ្រង់ដឹងថាទ្រង់នឹងធ្វើវា។ ទ្រង់មានទំនុកចិត្តថាទ្រង់នៅទីនោះដើម្បីយកឈ្នះទាំងសេចក្តីស្លាប់និងឋាននរក បាន

និយាយថា “បំផ្លាញវា បើអ្នកចង់ ហើយខ្ញុំនឹងសងវាម្តងទៀតក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃ។” អូ ខ្ញុំអើយ! “ខ្ញុំមានអំណាចដើម្បីដាក់ជីវិតរបស់ខ្ញុំចុះ ឬខ្ញុំមានអំណាចដើម្បីយកវា ឡើងវិញ” ទ្រង់បានដឹងថាទ្រង់ជានរណា។

146 អ្នកគឺជាគ្រីស្ទាន។ អ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានជ័យនៃការប្រោសលោះណាមួយ ដែលព្រះយេស៊ូវបានសុគតសម្រាប់អ្នក។ វាជារបស់អ្នកទាំងអស់! វាត្រូវបានបង់ រួចហើយ អ្នកគ្រាន់តែជឿវា។ មិនស្រមៃទេ ប៉ុន្តែជឿវា ហើយដឹងថាវាជារបស់អ្នក ហើយអ្នកអាចកាន់កាប់វាបាន។ អូ នោះហើយជាសេចក្តីជំនឿឈ្នះ យល់! បាទ។

147 ទ្រង់ជ្រាបថាវានឹងកើតឡើងពីមុន។ ទ្រង់អាចទាយថាវានឹងកើតឡើង ពីព្រោះទ្រង់ជ្រាបថាវានឹងកើតឡើង ហើយអ្វីដែលទ្រង់បានទាយ បានសម្រេច។ ឥឡូវនេះ មើល! អ្វីក៏ដោយដែលទ្រង់មានបន្ទូល ព្រះបានលើកតម្កើងអ្វីដែលទ្រង់ មានបន្ទូល។ គិតអញ្ចឹង! អ្វីក៏ដោយដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល ព្រះបាននាំវាមក។ ដូច្នេះ ទ្រង់បានដឹងថាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ មើល! បទគម្ពីរដែលនោះត្រលប់មកយើងម្តងទៀត “ប្រសិនបើអ្នកនិយាយទៅ កាន់ភ្នំនេះ។” អូ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យវាត្រាំបន្តិច អ្នកឃើញទេ ព្រោះ យើងនឹងមានបន្ទាត់អធិស្ឋាន។ យើងនឹងបញ្ចប់ក្រុមជំនុំហើយអធិស្ឋានសម្រាប់ អ្នកជំងឺ អ្នកដែលចង់...ត្រូវតែទៅ។

148 មើល! ទ្រង់បានដឹងថាទ្រង់សព្វព្រះហឫទ័យព្រះ។ ទ្រង់បានដឹងថាគ្មានអ្វី នៅក្នុងជីវិតរបស់ទ្រង់ទេ។ ព្រះបានថ្លែងទីបន្ទាល់រួចហើយថា “នេះជាបុត្រស្នូនភ្នំ របស់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំពេញចិត្ត សូមស្តាប់ទ្រង់! នេះជាបុត្រស្នូនភ្នំរបស់ទូលបង្គំ ដែល ទូលបង្គំពេញចិត្ត” នៅថ្ងៃបុណ្យជ្រមុជទឹករបស់ទ្រង់។ “ខ្ញុំរីករាយក្នុងការតាំងទី លំនៅរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ គ្មានការថ្កោលទោសដល់ទ្រង់ទាល់តែសោះ។”

149 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលព្រះតែមួយបានយាងមកឯអ្នក ហើយសព្វព្រះទ័យ នឹងគង់នៅក្នុងអ្នក រីករាយនឹងគោរពពាក្យរបស់អ្នក អ្វីដែលការសម្រេចចិត្តរបស់ អ្នក...តើការសម្រេចចិត្តរបស់យ៉ូស្វេជាអ្វី? “ឈប់សិន ព្រះអាទិត្យ!” ហើយវា ឈរនៅទីនោះ។ អាម៉ែន! ប្រាកដណាស់! តើការសម្រេចចិត្តរបស់ម៉ូសេគឺជាអ្វី? កាន់ដំបងរបស់គាត់នៅលើ—ទន្លេដូចនោះ បន្ទាប់មកបានហៅវាថា “បើកផ្លូវ!” ហើយវាបានបើក! ឃើញទេ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកសុំ។ “ហើយបើអ្នកនិយាយទៅ កាន់ភ្នំនេះថា ‘ចូររើចេញ’ ហើយកុំសង្ស័យ ឃើញទេ នៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ប៉ុន្តែជឿ

ថាអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយនឹងកើតឡើង អ្នកអាចមានអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយ។”
ដែលដាក់អ្នកត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវនេះ នោះមិនមែនជា
ទឹកដោះគោគ្មានខ្លាញ់ទេ។ ឃើញទេ? វាដាក់អ្នកត្រឡប់មកវិញ។ ខ្ញុំដឹងថាវានឹង
លោតពីលើអ្នក ប្រហែលជា ឃើញទេ ព្រោះវាមិនអាចបោះយុទ្ធាចារទេ។ ប៉ុន្តែ
ជំនឿដ៏ពិតប្រាកដចាប់យកវាឥឡូវនេះ។

150 ខ្ញុំបានឃើញវា មិត្តអើយ។ នេះគឺជាព្រះគម្ពីរដែលបើកនៅចំពោះមុខខ្ញុំ។ ខ្ញុំ
បានឃើញវាកើតឡើង ហើយខ្ញុំដឹងថាវាជាការពិត។ ខ្ញុំដឹងថា ព្រះនៅស្ថានសួគ៌
ដឹង ថាខ្ញុំប្រហែលជាមិនអាចរស់នៅដើម្បីបញ្ចប់សារនេះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាវា
បានកើតឡើង។ ខ្ញុំបានឃើញវាដោយខ្លួនឯង។ ខ្ញុំជាសាក្សីនៃព្រះបន្ទូលដែល
ត្រូវបានបំពេញ ដែលខ្ញុំដឹងថាវាជាសេចក្តីពិត: និយាយវា ហើយឈរនៅទីនោះ
ហើយឃើញអ្នកបង្កើតនាំសត្វមានជីវិតមកក្នុងអត្តិភាព នៅចំពោះមុខភ្នែករបស់
អ្នក អ្នកគ្រឿងក្បាលហើយឆ្ងល់ ហើយបន្ទាប់មកមើលជុំវិញហើយឃើញទ្រង់នាំមក
មួយទៀត គឺពិតជាដូចវា ដោយសារតែអ្នកបាននិយាយដូច្នោះ ហើយដាក់មក
ទីនេះហើយនិយាយថា “នឹងមានម្នាក់ទៀតនៅទីនោះ” ហើយមើល ហើយវានៅ
ទីនោះ! ឥឡូវនេះ នោះជាការពិត។

151 អូ តើយើងគួរនៅទីណា? មានជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ មិនមែននិមិត្ត “គ្រាន់តែ
និយាយព្រះបន្ទូល” មិនដែលឃើញកំប្រុកទេ។ ទ្រង់គ្រាន់តែនិយាយបទគម្ពីរនេះ
តើវាជាអ្វី ហើយ “និយាយវា ហើយកុំសង្ស័យ ប៉ុន្តែអ្វីដែលអ្នកនិយាយ វានឹងនៅ
ទីនោះ។” ហើយខ្ញុំបានយកព្រះតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយវានៅទីនោះ។
ហ្នឹងហើយ។ នោះជាកម្លាំងខ្លាំង...ហើយមិត្តអើយ ក្នុងនាមជាគ្រូគង្វាលរបស់
អ្នក នោះគឺជាអ្នកមានអំណាចដូចពេលដែលយ៉ូស្វេបានបញ្ឈប់ព្រះអាទិត្យ
ដោយសារតែព្រះអាទិត្យនៅទីនោះរួចហើយ ធាតុកំពុងធ្វើចលនា ហើយគាត់បាន
បញ្ឈប់ចលនា។ ប៉ុន្តែនេះ ទ្រង់បាននាំយកអ្វីមួយដែលមិនមាននៅទីនោះ ទ្រង់
បានបង្កើត! ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលបានស្គាល់ព្រះដែលអាចយកធូលីដីនៃផែនដី
នៅថ្ងៃណាមួយ ដោយគ្មានអ្វីទាំងអស់ ហើយហៅខ្ញុំឲ្យរស់ឡើងវិញម្តងទៀត ជំនឿ
ដដែលនោះ បន្ទាប់ពីខ្ញុំត្រូវបានគេដាំនៅក្នុងផ្ទះ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ហ្នឹងហើយ។

ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់
កូនចៀមនៃកាលវាវី។

152 អ្នកនិយាយហើយកុំសង្ស័យ ប៉ុន្តែចូរជឿថាអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយ អ្នកនឹងមានអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយ។ ឃើញទេ ជឿថាវានឹងកើតឡើង!

153 ដាវីឌ នៅក្នុងទំនុកតម្កើង បាននិយាយអំពីទ្រង់។ ហើយជាមួយវា ទ្រង់បានយកអំណាចរបស់ទ្រង់ ហើយទ្រង់បានបម្រើអ្នកដទៃ។ ទ្រង់មិនត្រឹមតែរក្សាវានៅក្នុងអង្គទ្រង់ប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានបម្រើដល់អ្នកដទៃដោយវា ក៏បានសង្គ្រោះអ្នកដទៃ ក៏អស់ពីចិត្ត ហើយទ្រង់អាចធ្វើដូចគ្នាឥឡូវនេះ។ ហើយបានសន្យាថានឹងមានជំនឿដូចគ្នាចំពោះអ្នកជឿ នៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ និងយ៉ូហាន...ដូចយ៉ូហាន ១៤:១២ ទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ ម៉ាកុស ១៦ ហើយនៅក្នុងម៉ាកុស ១១:២៣ យើងគ្រាន់តែអាន។

154 ឥឡូវនេះ មើល។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានលេចមកឲ្យយើងឃើញក្នុងទម្រង់ដូចគ្នាដែលទ្រង់បានធ្វើចំពោះពួកគេនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ហើយដូចគ្នានឹងទ្រង់បានធ្វើនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី ហើយបានបង្ហាញដោយព្រះបន្ទូលតែមួយ ព្រះគ្រីស្ទដូចគ្នា។ ហើយខ្ញុំប្រកាសប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា ព្រះគ្រីស្ទជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ពាក្យ—ព្រះគ្រីស្ទមានន័យថា “អ្នកដែលបានចាក់ប្រេងតាំង” គ្រាន់តែជាមនុស្សម្នាក់ដែលបានចាក់ប្រេងតាំង នោះគឺជាព្រះគ្រីស្ទ ជាអ្នកដែលបានចាក់ប្រេងតាំង។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាវាជាការពិត? នោះជាអន្តរកា...អ្នកដែលបានចាក់ប្រេងតាំង នឹងមានបុរសម្នាក់ដែលនឹងត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំង។ ចាក់ប្រេងតាំងជាមួយអ្វី? ព្រះគម្ពីរបានចែងនៅក្នុងកិច្ចការ ២ ថាព្រះយេស៊ូវជាអ្នកស្រុកណាសារ៉ែត ជាមនុស្សដែលព្រះបានរើសតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានទៅជាមួយវាហើយបានធ្វើការដ៏អស្ចារ្យនិងអ្វីៗជាច្រើន ឃើញទេ ថាព្រះបានបើកសម្តែង បង្ហាញថាទ្រង់គឺនៅក្នុងបុរសនេះ។

155 ហើយឥឡូវនេះ យើងបានក្លាយជាការចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយនោះ ជាព្រះមេស៊ីដែលបានចាក់ប្រេងតាំង ព្រះមេស៊ីនៅថ្ងៃចុងក្រោយដើម្បីបំភ្លឺការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីបង្ហាញថាទ្រង់មិនសុគតទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងទម្រង់នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទ្រង់នៅក្នុងរាស្ត្ររបស់ទ្រង់ ធ្វើការក្នុងចំណោមកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ ជាមួយនឹងសេចក្តីស្រឡាញ់ចំពោះនាង ចាក់ចូលទៅក្នុងនាង ទ្រង់ផ្ទាល់។ ពួកគេកំពុងក្លាយជាម្នាក់សម្រាប់ពិធីជប់លៀងអាពាហ៍ពិពាហ៍ ហើយទីសម្គាល់ដូចគ្នា សន្យាដោយព្រះតែមួយ នៅក្នុងព្រះបន្ទូលតែមួយ

គឺការសម្តែងដូចគ្នារបស់ទ្រង់។

156 គ្មានអ្វីនៅសល់សម្រាប់យើងធ្វើទេ ប៉ុន្តែជឿវា ហើយ “ជឿវា” គឺជាសមាសធាតុ ហើយនោះបង្កើតឱ្យមានជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ គ្រាន់តែគិត ពីរបៀប—តើយើងស្តីកប៉ុណ្ណា គ្រាន់តែគិតអំពីវាបន្តិច ឥឡូវនេះ។

157 ឥឡូវនេះ សូមមើល។ តើទ្រង់បានធ្វើអ្វីៗទាំងអស់បានល្អទេ? តើទ្រង់ធ្លាប់ ប្រាប់យើងពីអ្វី ប៉ុន្តែតើមានអ្វីកើតឡើងដូចដែលទ្រង់មានបន្ទូល? តើទ្រង់មិនបាន សម្តែងទេ ហើយតើបង្គោលភ្លើងដ៏អស្ចារ្យមិនស្ថិតនៅក្នុងចំណោមយើង ហើយ បានធ្វើដូចអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យានឹងធ្វើទេឬ? តើយើងមិនបានឃើញវាទេឬ? តើវិទ្យាសាស្ត្រមិនបានយកវាទេ បន្ទាប់ពីវាត្រូវបានគេព្យាករណ៍ថានឹងមានអ្វី កើតឡើង ទៅទីនោះហើយមានវាសូម្បីតែនៅក្នុងកាសែតនិងទស្សនាវដ្តី ខ្ទប់វា ត្រឡប់មកវិញហើយបង្ហាញវា នៅពេលដែលវាបានប្រាប់អ្នកប៉ុន្មានខែមុនពេលវា កើតឡើង? តើទ្រង់មិនបានធ្វើដូចដែលទ្រង់បានធ្វើនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ និង សញ្ញាថ្មីទេឬ? ហើយវាពិតជាដូចគ្នា! ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចគ្នាយាងមក ហើយ ជាអ្នកយល់ដឹង។ “ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែលលឿននិងមុតជាងដាវមុខពីរ ជាអ្នកយល់ដឹងពីគំនិតនិងចេតនានៃចិត្ត។” មិនត្រឹមត្រូវ? តើនោះមិនមែនជាព្រះ តែមួយទេឬ? ឥឡូវនេះ ម្នាក់ដដែលនោះ វាមិនមែនជាមនុស្សចម្លែកចេញពីកន្លែង ផ្សេងទេ ទ្រង់នៅទីនេះ។ ទ្រង់នៅទីនេះ ធ្វើបែបនេះដើម្បីបង្កើតជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាទ្រង់។ ខ្ញុំដឹងថាទ្រង់នៅទីនេះឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំដឹងថាព្រះវិញ្ញាណ របស់ទ្រង់គង់នៅទីនេះ។ ខ្ញុំដឹងថាទ្រង់ជ្រាបអ្វីៗទាំងអស់។ អាម៉ែន! ហើយខ្ញុំដឹង ថាទ្រង់ចង់—ធ្វើអ្វីមួយ។ គាត់កំពុងធ្វើអ្វីមួយ ដើម្បី—ដើម្បីបង្កើតភាពល្អឥតខ្ចោះ នៃជំនឿនេះនៅក្នុងមនុស្ស។

158 តើយើងនឹងដើរចូលទៅក្នុងភាពអស់កល្បជានិច្ច ដូចជានៅក្នុងថ្ងៃរបស់ លោកណូអេ ដោយមានព្រលឹងប្រាំបីបានសង្គ្រោះ? តើយើងនឹងមកដូចទុក្ខ ដោយមានបីនាក់ចេញពីក្រុងសូដុមឬ? តើយើងនឹងមកដូចនៅសម័យយ៉ូហាន បាទីស្ទ ជាមួយអ្នកជឿប្រាំមួយនាក់ឬ? ចូរយើងជឿចុះ ដ្បិតកិច្ចការរបស់ទ្រង់គឺ ល្អឥតខ្ចោះ! ពួកគេត្រូវបានបង្ហាញជាងរាល់ថ្ងៃនិងឥតខ្ចោះនៅចំពោះមុខយើង បង្ហាញថាទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលជាព្រះបន្ទូល! ហេព្រើរ ជំពូកទី៤ ចែងថា:

...ឯព្រះបន្ទូលនៃព្រះរស់នៅ...ក៏មុតជាងដាវណា

មានមុខ២...ទាំងពិចារណាអស់ទាំងគំនិត ដែលចិត្តគិត ហើយដែល សំរេចដែរ។

159 គិតមើល! ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនោះ គឺជាអ្នកយល់ដឹងពីចេតនានៃចិត្ត។ “ដ្បិត ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺហ៊ីស ហើយមានអំណាច ហើយមុតជាងដាវមុខពីរទៅទៀត ទាំងឆ្លុះចូលទៅ ទាល់តែកាត់ព្រលឹង និងវិញ្ញាណ ហើយសន្លាក់ និងខ្វែង ដាច់ពីគ្នា ទាំងពិចារណាអស់ទាំងគំនិត ដែលចិត្តគិត ហើយដែលសំរេចដែរ។” ព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាម! ហាលេលូយ៉ា! ព្រះបន្ទូលប្រតិបត្តិការ នៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស ដោយសញ្ញារូបកាយ ដោយទីសំគាល់សម្ភារៈ ដោយ ទីសម្គាល់បទគម្ពីរ យ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ ដើម្បីនាំមកជូនអ្នកនូវជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ សម្រាប់ការលើកឡើងដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។

160 ហេតុអ្វីបានជាយើងមិនអាចមើលវា? មិនមែនជាអាថ៌កំបាំងទេ អារក្សបាន ដាក់អ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងលោកិយនៅចំពោះមុខអ្នក ព្យាយាមរក្សា ធ្វើឱ្យអ្នក...រារាំង អ្នកពីការជឿវា។ គាត់នឹងនាំយកការប្រជុំហើយព្យាយាមបោះអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែល គាត់អាចធ្វើបាននៅចំពោះមុខអ្នក។ អ្រងូនវាចេញពីអ្នក! ព្រះគម្ពីរចែងថា “ក្រោក ឡើងហើយអង្រួនខ្លួនអ្នក។” ខ្ញុំស្ងប់ខ្លួនឯង។

161 ព្រះវិញ្ញាណទ្រង់គង់នៅទីនេះ ទ្រង់ស្គាល់អ្នក។ អ្នកមានរឿងមួយដែលត្រូវធ្វើ ហើយនោះគឺត្រូវជឿវា ដើម្បីទទួលយកវា។ ទ្រង់ដឹង។ តើអ្នកជឿទេ? ទ្រង់ដឹងពីអ្វី ដែលនៅក្នុងអ្នក ទ្រង់ដឹងពីអ្វីដែលអ្នកមាន ទ្រង់ដឹងពីបំណងប្រាថ្នារបស់អ្នក ទ្រង់ ដឹងពីអ្វីដែលអ្នកត្រូវការ។

162 ដឹង តើអ្នកជឿថាទ្រង់ជ្រាបអំពីទារកនោះទេ? បានយកគ្រុនក្តៅរបស់គាត់មុន ពេលអ្នកចាកចេញទៅមួយរយប្រាំ។ តើអ្នកជឿថាទ្រង់នឹងព្យាបាលវាទេ? មកវា ថ្ងៃនេះ ឈឺ។ វានឹងចាកចេញពីវា។ ខ្ញុំគ្រាន់តែមើលនៅទីនោះហើយឃើញពួកគេ មុនពេលពួកគេចាកចេញពីផ្ទះ អ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។ ឥឡូវនេះ វាជាការពិត។

163 អ្នកស្រីតូច តើអ្នកជឿថាព្រះនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវជ័យជំនះលើជំងឺទឹកនោមផ្អែម ទេ? មានស្ត្រីម្នាក់អង្គុយក្បែរអ្នក មិនស្គាល់អ្នកទេ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណសណ្ឋិតលើ នាង។ អ្វីដែលនាងព្រួយបារម្ភនោះគឺ...នាងមានកូនដែលត្រូវធ្វើការរក់ភ្នែកឬអ្វី មួយ។ នាងមកពីឈឺកាហ្គោ។ “លឿន ខ្លាំងជាង ដាវមុខពីរ អ្នកពិចារណាដឹង។” តើវាជាអ្វី? ព្រះបន្ទូល! តើអ្នកជឿទេ? ប្រាកដណាស់។

164 មានស្ត្រីម្នាក់អង្គុយនៅជួរមុខនៅទីនោះ ទើបតែវះកាត់ភ្នែក ធ្វើមិនបាន
ល្អ។ ប៉ុន្តែអ្នក—អ្នកជឿវា វានឹងទទួលបាន...អ្នកនឹង—អ្នកនឹងមិនអីទេ។ តើ
អ្នកជឿទេ? ត្រូវហើយ។ នាង នាងកំពុងគិតអំពីរឿងនោះ។

165 អ្នកស្រី ពេកខឹងជាង វាមិនមែនសម្រាប់អ្នកទេ វាគឺសម្រាប់ចៅប្រុសម្នាក់នេះ
នៅទីនេះ។ អ្នកកំពុងអធិស្ឋានអំពីវា ប៉ុន្តែអ្នកជឿថាព្រះនឹងធ្វើឱ្យជាសះស្បើយ?
អ្នកជឿថាព្រះអាចប្រាប់ខ្ញុំអ្វីដែលមានបញ្ហាជាមួយគាត់។ គ្រូពេទ្យមិនដឹងទេ
ទេ។ ហ្នឹងហើយ។ ហើមស្កត។ ហ្នឹងហើយ។ គាត់មានបញ្ហាឈាម។ ត្រូវហើយ!
ពួកគេមានការភាន់ច្រឡំថាតើពួកគេនឹងអនុញ្ញាតឱ្យគាត់ទៅសាលារៀនឬអត់។
“លឿនជាង ខ្លាំងជាងដាវមុខពីរ។”

166 ខ្ញុំឃើញស្ត្រីម្នាក់បាត់បង់អាហារ។ នាងនៅកន្លែងណាមួយ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំ
យកមុខរបស់នាងនៅកន្លែងណាមួយ។ បាទ អង្គុយនៅទីនោះ។ ឈ្មោះរបស់
នាងគឺលោកស្រី លីវអេលឡែន។ នាងជឿដោយអស់ពីចិត្តថា បញ្ហាក្រពះនឹង
ចាកចេញពីអ្នក។ អាម៉ែន!

167 នេះគឺជាស្ត្រីម្នាក់អង្គុយនៅឆ្ងាយពីនាង សម្លឹងមកខ្ញុំឥឡូវនេះ អង្គុយនៅលើទី
បញ្ចប់ នាងពាក់ជើងតា។ នាងមានជំងឺរលាកសន្លាក់។ វានៅក្នុងដៃឆ្វេងរបស់អ្នក វា
គឺ វាមិនមែនឥឡូវនេះទេ។ បាទ បើអ្នកជឿ!

168 ចុះទារកតូចនោះវិញ? វាមកពីរដ្ឋអូហៃអូ មានជំងឺមហារីកនៅក្នុងភ្នែក។ តើ
អ្នកជឿថាព្រះនឹងព្យាបាលវាទេ? ទ្រង់នឹងធ្វើវា អ្នកជឿវា។ អាសឺឡែន អូហៃយ៉ូ!
អ្នកជឿថាឥឡូវនេះព្រះនឹងធ្វើឱ្យជាសះស្បើយ ទ្រង់នឹងធ្វើវា។ តើវាគឺជាអ្វី? “ខ្លាំង
ជាង លឿនជាងអ្វីទាំងអស់...”

169 នៅទីនេះមានស្ត្រីម្នាក់នៅទីនេះ មានអ្វីមួយបានវាយប្រហារនាង នាងមាន
បញ្ហានៅលើស្មាររបស់នាង។ ហ្នឹងហើយ។ តើវាត្រូវទេ? មិនអីទេ ជឿវា ហើយវា
នឹងចាកចេញ។ ឃើញទេ? “ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ជាអ្នកពិចារណាដឹងពីគំនិត និង
បំណងនៃចិត្ត។”

170 ឥឡូវនេះ មិនមានកាតអធិស្ឋាននៅក្នុងអគារនេះទេ។ គ្មាននរណាម្នាក់
អធិស្ឋាន...ផ្តល់កាតអធិស្ឋានទេ។ យើងមិនប្រើវានៅទីនេះទេ លើកលែងតែ
វាគ្រាន់តែរក្សាសណ្តាប់ធ្នាប់។ តើអ្នកចង់អធិស្ឋានទេ? តើមានមនុស្សប៉ុន្មាន

នាក់ដែលចង់អធិស្ឋានខណៈពេលដែលព្រះបន្ទូលត្រូវបានបង្ហាញតាមរយៈសាច់ឈាម? សូមឱ្យផ្លូវនេះនៅទីនេះក្រោកឡើង ហើយចុះមកតាមផ្លូវនេះ ចុះតាមច្រកផ្លូវនេះនៅទីនេះជាមុនសិន នៅទីនេះ អ្នកដែលចង់អធិស្ឋាន។ បន្ទាប់មក ខ្ញុំចង់ឱ្យច្រកផ្លូវនេះចុះមកក្រោយពួកគេ។ បន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីពួកគេឆ្លងកាត់ សូមឱ្យច្រកផ្លូវនេះមកទីនេះ។

171 “លឿនជាង ខ្លាំងជាង...” តើជាវមុខពីរអាចធ្វើវាបានទេ? អត់ទេលោក! ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអាចធ្វើវាបាន។ ហេតុអ្វី? វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ អ្នកជឿទេ?

172 គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យ! តើបងស្រីនោះមកពីណា—នៅរដ្ឋ ថេនណេស៊ី បងស្រី អ៊ីងហ្គ្រេន ឬ ដោននឹង? “គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យឥឡូវនេះនៅជិតយើង។”

173 ខ្ញុំនឹងមិនភ្លេចរឿងនោះទេ នៅហ្វូតវែននៅយប់នោះ។ នៅពេលដែលក្មេងស្រីអាមីសតូច ឬ ឌុកឃើ អង្គុយនៅទីនោះ លេងថា “គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យឥឡូវនេះនៅទីនេះ” ដោយពួកក្មេងប្រុសតូចនោះបានជាសះស្បើយ នាងបានលោតឡើងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសណ្ឋិតលើនាង សក់ស្អាតរបស់នាងបានធ្លាក់ចុះនៅលើស្មារបស់នាង ហើយព្យាណូមិនដែលខកខានខ្លងណាមួយឡើយ។ “គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យឥឡូវគង់នៅជិត ដែលជាការអាណិតអាសូរនៃព្រះយេស៊ូវ។” អំណាចជំនឿអរូបិយផ្លាស់ប្តូរសោព្យាណូ លេង “គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យឥឡូវនេះគង់នៅជិត។”

174 មើល តើ...អ្នកជឿទេ? មាននរណាម្នាក់និយាយថា “...?...ទាទ ខ្ញុំចង់ជឿ។”—អេដ។ តើអ្នកចង់ទេ? ឃើញទេ? ឥឡូវចាំថា ពេលអ្នកឆ្លងកាត់... ឥឡូវនេះ បើអ្នកមិនជឿកុំមក អ្នកអង្គុយចុះ។ និយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនទៅទេ។ ខ្ញុំនឹងមិនជំពប់ដួលក្នុងរឿងនេះទេ។ ខ្ញុំមក ជឿចុះ។” នៅពេលដែលខ្ញុំ...

175 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។ បើគេដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ នោះគេនឹងបានជា។” នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវនេះ វាស្ថិតនៅក្រោមលក្ខខណ្ឌ “ប្រសិនបើអ្នកជឿវា។” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿរឿងនេះ។ ព្រះបានបង្ហាញវាដល់អ្នក ខ្ញុំជឿវា។ អ្នកឃើញទេ? ទ្រង់បង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដើម្បីបង្ហាញថាវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ការបំពេញបទគម្ពីរ ដើម្បីបញ្ជាក់ថាគឺជាវា។ ឥឡូវនេះ អ្នកជឿវានៅពេលអ្នកឆ្លងកាត់។ តើអ្នកនឹងជឿទេ? ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលខ្ញុំដាក់ដៃលើអ្នក...នោះជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។

176 អ្នកមានប្រេងតាំងនៅទីនេះ បងប្រុសនេវីល? ទទួលបានវា ហើយមកម្ខាងទៀត សូមគ្រាន់តែបំពេញបទគម្ពីរ។ ចូលទៅខាងនេះនៅទីនេះ ហើយចាក់ប្រេងតាំងមនុស្សគ្រប់រូបនៅពេលពួកគេឆ្លងកាត់ ហើយយើងនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។ ឥឡូវនេះ ដូច្នេះខ្ញុំនឹងប្រាកដថាខ្ញុំនឹងទទួលបានការអធិស្ឋាននៃសេចក្តីជំនឿសម្រាប់អ្នករាល់គ្នា ចូរឲ្យអ្នករាល់គ្នាដាក់ដៃលើគ្នាទៅវិញទៅមកជាអ្នកជឿ។ គ្រាន់តែឈោងចាប់ដៃលើគ្នាទៅវិញទៅមក។ នេះជាកន្លែងដែលយើងនឹងរកឃើញអ្វីមួយក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទីទៀត។

177 ខ្ញុំនឹងមើលថាតើក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំជឿនលឿនប៉ុណ្ណា លើអ្វីដែលយើងជឿលើមើលថាតើមនុស្សជឿនលឿនប៉ុណ្ណា របៀបដែលពួកគេបានត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីយកជាវហើយដើរចេញនៅជួរមុខ និងយាយថា “ខ្ញុំសូមសួរអ្នក សាតាំង។ ឃើញទេ? ខ្ញុំប្រដែងអ្នក! អ្នកមិនអាច—អ្នកមិនអាចធ្វើឱ្យខ្ញុំមិនជឿទៀតទេ។” តើការទាំងនេះបានធ្វើដើម្បីអ្វី? ដូច្នេះមនុស្សនឹងជឿ។ វាជាព្រះបន្ទូល។ វាជាកន្លែងដែលបង្ហាញថាខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយដល់អ្នកនូវសេចក្តីពិត ព្រះបន្ទូល។ ព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាម បង្កើតជាសាច់ឈាមនៅក្នុងអ្នក បានបង្កើតព្រះបន្ទូលបានបង្កើតជីវិតនៅក្នុងអ្នក បានបង្កើតជីវិតនៅក្នុងខ្ញុំ។ ឃើញទេ?

គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យ! មិនអីទេ អនុញ្ញាតឱ្យយើងអានក្បាលរបស់យើងឥឡូវនេះ។

178 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ជាគ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យ ឥឡូវនេះគឺនៅជិត ទ្រង់គឺជាគ្រូពេទ្យ។ ទូលបង្គំបានអធិប្បាយព្រះបន្ទូលទ្រង់ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បានប្រកាសថាទ្រង់នៅទីនេះ ថាទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូតដែលអ្នកមិនអាចបរាជ័យបានទេ។ ទ្រង់មិនដែលបរាជ័យយើងទេ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ហើយឥឡូវនេះ សូមឲ្យម្នាក់ៗដែលមានដាក់ដៃលើគ្នាទៅវិញទៅមកសូមឲ្យព្រះពររបស់ព្រះស្ថិតនៅលើពួកគេ។ ហើយនៅពេលដែលយើងមក ពួកគេជាអ្នកជឿ។ ហើយនៅពេលយើងលាបប្រេងលើពួកគេ គ្រូគង្វាលនិងខ្ញុំ ហើយឆ្លងកាត់ពួកគេតាមបន្ទាត់នេះ សូមឲ្យម្នាក់ៗឆ្លងកាត់ទីនេះដោយជំនឿដើម្បីជឿដើម្បីដឹងថាព្រះនៃស្ថានសួគ៌មានវត្តមាន។ សូមឲ្យម្នាក់ៗញ័រខ្លួន។ តើពួកគេអាចលើកនេះបានតែមួយទេ ព្រះអម្ចាស់? គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេ...អនុញ្ញាតឱ្យវាធ្លាក់ចុះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ពេលមួយ។ សូមបើកភ្នែករបស់ពួកគេ ព្រះអម្ចាស់អើយ

ពួកគេអាចមើលឃើញអ្វីដែលកំពុងកើតឡើង ហើយមិនត្រូវខ្វាក់ គួរឱ្យភ្ញាក់ផ្អើលទេ ប៉ុន្តែដើម្បីមើលឃើញការពិតនៃវត្តមានរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែលបានរស់ឡើងវិញ។ សូមប្រទានវាមក ព្រះអម្ចាស់ តាមរយៈព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

179 ខ្ញុំបង្គាប់អ្នកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ថាអ្នកមិនមកក្នុងបន្ទាត់នេះទេ លុះត្រាតែអ្នកមានអារម្មណ៍ថាអ្នកទទួលបានសេចក្តីជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះនោះ ព្រោះអ្នកគ្រាន់តែយកពេលវេលារបស់ពួកគេ ពេលវេលារបស់អ្នកផ្សេងៗ តើអ្នកមិនធ្វើវាទេ! ហើយដោយ...ដរាបណាខ្ញុំបានអធិប្បាយទៅកាន់អ្នក តើខ្ញុំធ្លាប់និយាយរឿងមួយទៅកាន់អ្នកទេ ប៉ុន្តែតើវាបានកើតឡើងយ៉ាងណា? ច្បាស់ណាស់! ព្រះអម្ចាស់បានធ្វើដូច្នោះ។ គាត់មិនបានធ្វើវាសម្រាប់ខ្ញុំទេ ខ្ញុំជឿ។ ទ្រង់បានធ្វើវាសម្រាប់អ្នក ដើម្បីឱ្យអ្នកអាចជឿថាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នកគឺជាសេចក្តីពិត។ ឥឡូវនេះអ្នកជឿវា វាមិនអីទេ ហើយវា...អ្នកនឹងបានជាសះស្បើយ។ នៅពេលដែលអ្នកមកទីនេះ សូមទម្លាក់ការមិនជឿរបស់អ្នកនៅក្នុងនេះ...ហោប៉ៅខាងវិញ្ញាណចុះនៅទីនេះ។ អ្នកនឹងមិនឃើញវាទេ ប៉ុន្តែវានៅទីនោះ។ នៅពេលដែលប្រេងនោះប៉ះអ្នក សូមទម្លាក់ការមិនជឿរបស់អ្នកនៅទីនោះ។ ដាក់ប្រាក់នោះ ហើយដើរចេញដោយជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះថាអ្នកសុខសប្បាយ។ តើអ្នកនឹងធ្វើវាទេ? ដូច្នោះសូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរ។

180 មិនអីទេ ខ្ញុំនឹងសួរអ្នកដែលអាចដឹកនាំបទចម្រៀង គ្រាន់តែ...តើគ្រូអធិប្បាយដ៏អស្ចារ្យនោះនៅឯណា បងប្រុសនោះ...? តើគាត់ឈ្មោះអ្វី? ខេប បងប្រុសខេប។ តើគាត់នៅក្នុងជួរទេ? តើនោះជាអ្វី? មកទីនេះ បងប្រុសខេប ហើយឈរនៅទីនោះ ហើយច្រៀង (ក្រុមជំនុំ) ខណៈពេលដែលយើងទាំងអស់គ្នាអធិស្ឋាន "ឥឡូវនេះ គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យគឺនៅជិត។"

181 នៅពេលដែលពួកគេដឹកនាំវា ម្នាក់ៗច្រៀងដោយដូងចិត្តរបស់អ្នក។ កុំគ្រាន់តែច្រៀង និយាយថា "ខ្ញុំនឹងច្រៀង គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យឥឡូវនេះគង់នៅជិត ជា ក្តីអាណិតនៃព្រះយេស៊ូវ។ និយាយ ទម្លាក់ដូងចិត្តដើម្បីលើកទឹកចិត្ត អាណិតដល់ ព្រះយេស៊ូវ។" អូ អូ អូ ខ្ញុំអើយ!

182 ថ្នាមរបស់អ្នកទាំងអស់! នៅលើម្រាមដើងរបស់អ្នក។ ការដាស់តឿនវិញ្ញាណរបស់អ្នក។ "មែនហើយ គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យឥឡូវគង់នៅជិត ដែលជាការអាណិតអាសូរពីព្រះយេស៊ូវ!" ទ្រង់បញ្ជាក់ថាទ្រង់នៅទីនេះ! ខ្ញុំជឿលើទ្រង់។ អា

ម៉ែន។

183 ត្រូវហើយ។ សូមឲ្យ...ចូរឲ្យអស់អ្នកដែលមានជំនឿចេញមក។

184 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើនាងសម្រាប់ការព្យាបាលរបស់នាង។

ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំថ្កោលទោសជំងឺ។

185 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ សម្រាប់ការព្យាបាល។

186 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំសម្រាប់ការព្យាបាលរបស់នាង។

187 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើបងប្រុសរបស់ខ្ញុំសម្រាប់ការព្យាបាលរបស់គាត់។

ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំសម្រាប់ការព្យាបាល។

ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំសម្រាប់ការព្យាបាលរបស់នាង។

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ។

ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

188 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមដាក់ដៃលើបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំសម្រាប់ការព្យាបាល។

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមដាក់ដៃលើប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ!

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្អូនទូលបង្គំ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសឲ្យជា ព្រះអម្ចាស់ បងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្អូនទូលបង្គំ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ព្រះអម្ចាស់...?...សម្រាប់សិរីល្អនៃព្រះ។

194 ព្យាបាលបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ ទុកវាចោល។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្អូនទូលបង្គំ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្អូនទូលបង្គំ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្អូនទូលបង្គំ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីទូលបង្គំ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីទូលបង្គំ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសក្មេងនេះ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងស្រីម្នាក់នេះ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងស្រីម្នាក់នេះ។

195 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមព្យាបាលបងស្រី។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងស្រី...?...

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់យើង។

ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំឲ្យជាសះស្បើយ។

196 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្អូនទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីទូលបង្គំ។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសឲ្យជា ប្អូនស្រីអើយ។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសក្មេងស្រីតូចនេះ។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។
 ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្អូនទូលបង្គំ។
 ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីទូលបង្គំ។
 ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីទូលបង្គំ។
 ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ព្យាបាលកុមារ។

197 សូមប្រោសកុមារឱព្រះអម្ចាស់អើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 សូមប្រោសក្មេងប្រុសតូចនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 សូមប្រោសបងស្រីខ្លីលីនរបស់ទូលបង្គំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 សូមប្រោសបងប្រុសខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។
 សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

198 ទុកការមិនជឿរបស់អ្នកឥឡូវនេះ។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ។

199 ទម្លាក់ការមិនជឿរបស់អ្នកនៅក្នុងប្រអប់ឥឡូវនេះ ឆ្លងកាត់ យកសេចក្តីជំនឿ
 ដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមយកវា។ សូមឲ្យវាបានសម្រេច។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រទានវា ព្រះអម្ចាស់។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រទានវា ព្រះអម្ចាស់។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់។
ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីខ្ញុំផង!...?...

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមព្យាបាលរឿងនេះ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

200 ជូនពររបងប្អូន។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុស កុក
ព្រះអម្ចាស់។ សរសើរព្រះ!

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

201 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា ខ្ញុំកំពុងដាក់វាល់សេចក្តីជំនឿដែលខ្ញុំដឹងពីរបៀបធ្វើ
នៅក្នុងនេះ ក្នុងគោលបំណងមួយ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសក្មេងស្រីតូចនេះ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងស្រីម្នាក់នេះ។

202 ព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើទារក។ ដូច្នេះវានឹងបានជាសះស្បើយ
នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសក្មេងស្រីតូចនេះ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំនេះ។

203 ក្មេងស្រីតូច? កាន់វាទៅអ្នក។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោស
ពួកគេឲ្យជា ព្រះអម្ចាស់អើយ សម្រាប់សិរីល្អរបស់ទ្រង់។

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្អូនទូលបង្គំ។
 សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 សូមប្រោសបងប្រុសខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។
 ព្យាបាលប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

206 ព្យាបាលប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមប្រទានពរដល់ពួកគេ
 សម្រាប់...?...នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីទូលបង្គំ។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្អូនរបស់យើង។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់យើង ព្រះអម្ចាស់។
 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមផ្តល់សំណើរបស់គាត់។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ។

207 ទុកការមិនជឿរបស់អ្នក។ ចូរមក ដោយជឿឥឡូវនេះ ព្រះនឹងប្រទានវា។ ចូរ
 មកជឿចុះ ហើយព្រះនឹងប្រទានវា។ ខ្ញុំជឿវា ខ្ញុំកំពុងប្រើជំនឿទាំងអស់ដែលខ្ញុំដឹង។
 “ពួកគេនឹងដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ពួកគេនឹងជាសះស្បើយ។”

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ។
 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

208 តើការមើលឃើញនេះយ៉ាងម៉េចដែរ បងប្រុសនៅលីវ? បងប្រុសខុច ពានរង្វាន់
 នៃព្រះគុណរបស់ព្រះ! នេះគឺជាបុរសដែលសន្មត់ថាបានស្លាប់កាលពីមួយឬពីរ
 សប្តាហ៍មុន។

209 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះ ទ្រង់ត្រូវតែស្រឡាញ់ទ្រង់
 ព្រះវរបិតាអើយ ដ្បិតទ្រង់បានធ្វើរឿងដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់គាត់។ ទូលបង្គំដាក់ដៃ
 លើគាត់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

210 ព្រះអម្ចាស់អើយ លើប្រពន្ធដ៏មានតម្លៃរបស់ទ្រង់ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើនាង ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការព្យាបាលរបស់នាង។ អាម៉ែន។

នោះទាំងអស់គ្នា?

211 ឥឡូវនេះ សូមអានក្បាលរបស់យើងឥឡូវនេះ។

គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យឥឡូវនេះគង់នៅជិត
ការអាណិតអាសូរព្រះយេស៊ូវ
គាត់និយាយបេះដូងលោតដើម្បីលើកទឹកចិត្ត
អូ ស្តាប់ព្រះសូរសៀងរបស់ព្រះយេស៊ូវ។

កំណត់ចំណាំផ្អែមល្អមនៅក្នុងបទចម្រៀងរបស់សេវ៉ាប
ឈ្មោះផ្អែមបំផុតនៅលើអណ្តាតរមែងស្តាប់
ចម្រៀងខារ៉ូលផ្អែមបំផុតមិនធ្លាប់ច្រៀង
ព្រះយេស៊ូវ សរសើរតម្កើងព្រះយេស៊ូវ។

212 តើអ្នកដឹងថាខ្ញុំបានធ្វើអ្វីដល់អ្នកទេ? អ្នកហៅខ្ញុំថាគ្រូគង្វាលរបស់អ្នក ហើយ អ្នកនិយាយបានល្អ ព្រោះខ្ញុំដូច្នោះ។ ប្រសិនបើខ្ញុំជាគ្រូគង្វាលរបស់អ្នកត្រូវបាន បញ្ជាក់ដោយព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទថាខ្ញុំធ្វើកិច្ចការរបស់ទ្រង់ បន្ទាប់មកជឿពាក្យរបស់ខ្ញុំ ដោយធ្វើសកម្មភាពនៃសេចក្តីជំនឿនេះ ដោយដាក់ដៃលើអ្នក ខ្ញុំបានថ្កោលទោស ជំងឺនិងទុក្ខព្រួយដែលរំខានអ្នក ជឿថាអ្នកនឹងមានសំណើរបស់អ្នក ទោះបីវាជា អ្វីក៏ដោយ ដ្បិតអស់អ្នកដែលជឿអាចសម្រេចបានគ្រប់ការទាំងអស់។ “ហើយ នៅពេលដែលអ្នកអធិស្ឋាន ចូរជឿថាអ្នកទទួលបានអ្វីដែលអ្នកសុំ។” ហើយខ្ញុំ ពិតជាជឿថាខ្ញុំទទួលវា ហើយក្នុងចិត្តខ្ញុំទទួលយករាល់ការព្យាបាលរបស់អ្នក ខ្ញុំ ទទួលយកវាថាវាត្រូវបានធ្វើ។ ខ្ញុំជឿវា ខ្ញុំជឿជាមួយអ្វីៗទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុង ខ្ញុំ។ ដូចគ្នានេះផងដែរ ដោយដៃរបស់ខ្ញុំនៅលើកន្សែងដៃទាំងនេះដាក់នៅទីនេះ ខ្ញុំបានមើលវាយ៉ាងជិត ខ្ញុំជឿថាពួកគេនឹងផលិតបានដូចអ្វីដែលប្រជាជនបាន ស្នើសុំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿវា។

213 នេះជាការទាញទីបី! ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿវា។ ឥឡូវនេះខ្ញុំបង់សួរអ្នកនូវសំណូរដ៏ ស្មោះត្រង់មួយ អ្នកដែលឆ្លងកាត់បន្ទាត់អធិស្ឋាន។ តើអ្នកអាចជឿបានទេ ហើយ មានអារម្មណ៍ឥឡូវនេះថាមានអ្វីមួយបានកើតឡើងនៅក្នុងអ្នកចាប់តាំងពីអ្នក

បានដាក់ដៃលើអ្នក? លើកដៃឡើង!...?..ហ្នឹងហើយ។ នេះជាអ្វីដែលយើងបាន
 រង់ចាំ។ ឥឡូវនេះ នេះមិនមែន...នេះទើបតែចាប់ផ្តើមរីកដុះដាលឥឡូវនេះ។ ឃើញ
 ទេ? ទើបតែចាប់ផ្តើមជាមួយ...ខ្ញុំធ្វើបែបនេះក្នុងគោលបំណង។ ខ្ញុំធ្វើបែបនេះ
 ក្នុងគោលបំណង។ ខ្ញុំកំពុងធ្វើការចេញអ្វីមួយ ឃើញទេ វាកំពុងទទួលបន្ទុកនៃ
 សេចក្តីជំនឿ ហើយនឹងត្រលប់មកវិញដើម្បីចាប់ផ្តើមហើយចូលមក ឃើញទេ
 ដើម្បីបង្កើនជំនឿលើតង្រៀបដែលអ្នកមិនដែលកត់សម្គាល់វាតាមរបៀបនោះពីមុន
 មក។ មិនមែនជាជំនឿទេ ប៉ុន្តែជាជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ បង្កើតវានៅទីនេះ។ ហើយ
 មើលព្រះដ៏ល្អឥតខ្ចោះ ដោយមានចិត្តល្អឥតខ្ចោះ រក្សាការសន្យាដ៏ល្អឥតខ្ចោះ
 ដោយព្រះបន្ទូលដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់ ដែលមុតជាងដាវមុខពីរ ហើយជាអ្នក
 យល់គំនិតនៃចិត្ត។ អ្វី? យើងកំពុងមករកភាពល្អឥតខ្ចោះឥឡូវនេះ ពីព្រោះ
 មនុស្សត្រូវតែមកនេះដើម្បីទទួលបានការលើកឡើង។ នោះហើយជាអ្វីដែលរក្សា
 វាឥឡូវនេះ កំពុងរង់ចាំក្រុមជំនុំនោះចូលមកក្នុងសេចក្តីជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះនោះ
 ស្វែងរកវា។ វាមានន័យច្រើនសម្រាប់ខ្ញុំ វាមានន័យណាស់សម្រាប់អ្នក ប៉ុន្តែយើង
 រួមគ្នានឹងធ្វើវាដោយព្រះគុណនៃព្រះ។ អាម៉ែន។

គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យឥឡូវនេះជិតមកដល់ហើយ
 ការអាណិតអាសូរ...

214 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ សូមប្រទានពរដល់បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ។ សូម
 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់បានប្រោសគ្រូគង្វាលនេះឱ្យបានជាល្អ ហើយរក្សា
 គាត់ឱ្យមានសុខភាពល្អ និងរឹងមាំ នៅក្នុងកម្មវិធីដែលទ្រង់បានហៅគាត់។ នៅក្នុង
 ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ ទូលបង្គំកំពុងទាមទារវា ព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំស្រឡាញ់គាត់។
 យើងទាមទារវា។ យើងដឹងថាវាត្រឹមត្រូវ។ យើងកំពុងជឿវាឥឡូវនេះ។

ចម្រៀងខារ៉ូលពិរោះបំផុតដែលមិនធ្លាប់ច្រៀង
 ឱព្រះយេស៊ូវអើយ ព្រះយេស៊ូវដ៏មានពរ។

215 តើអ្នកមិនស្រឡាញ់ទ្រង់ទេឬ? គ្រាន់តែគិត: នៅទីនេះ ឥឡូវនេះ បាន
 ចាប់ផ្តើមការងាររួចហើយនៅក្នុងរាងកាយរបស់អ្នក នៃការព្យាបាលរបស់អ្នក
 ពីព្រោះទ្រង់បានសន្យាថាវានឹងកើតឡើង។ ហើយឥឡូវនេះ មើល តើអ្នកចាប់អ្វី
 ដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយនៅយប់នេះទេ? តើអ្នកមានអាថ៌កំបាំងរបស់វាទេ? ឃើញ
 ទេ “បើអ្នកនិយាយទៅកាន់ភ្នំនេះ” ឃើញទេ កុំសង្ស័យ កុំសង្ស័យ ប៉ុន្តែចូរជឿនូវ

អ្វីដែលអ្នកបាននិយាយ។ ឥឡូវនេះមើលវា ក្នុងរយៈពេលតិចជាងប្រាំនាទី ដែនីមួយៗបានលើកឡើង ថាការងារមួយបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងពួកគេឥឡូវនេះ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ទ្រង់នៅទីនោះ។ ហ្នឹងហើយ! តើវាជាអ្វី? វត្តមានរបស់គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យ។

216 អូ សូមលើកដៃរបស់យើងទៅកាន់ព្រះហើយច្រៀងវាម្តងទៀត។

គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យឥឡូវនេះគង់នៅជិត
ការអាណិតអាសូរព្រះយេស៊ូវ
គាត់និយាយបេះដូងលោតដើម្បីលើកទឹកចិត្ត
អូ ស្តាប់ព្រះសូរសៀងរបស់ព្រះយេស៊ូវ។
កំណត់ចំណាំផ្អែមល្ហែមនៅក្នុងចម្រៀងសេរ៉ាប
ឈ្មោះផ្អែមបំផុតនៅលើអណ្តាតរមែងស្តាប់
ចម្រៀងខារ៉ូលផ្អែមបំផុតមិនធ្លាប់ច្រៀង
ឱព្រះយេស៊ូវអើយ ព្រះយេស៊ូវដ៏មានពរ។

217 សូមឲ្យនៅស្ងៀមមួយនាទី។ ចូរយើងថ្វាយបង្គំទ្រង់នៅក្នុងចិត្តរបស់យើង។ គិតពីវា៖ ព្រះទ្រង់គង់នៅទីនេះ។ គាត់នៅទីនេះ។ នរណា? តើអ្នកណាសម្គាល់អង្គទ្រង់ថាជាព្រះបន្ទូល? “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគឺនៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ព្រះបន្ទូលគឺមុតជាងដាវមុខពីរ ទាំងពិចារណាដឹងពីគំនិតនិងចេតនា (តើអ្នកមកទីនេះដើម្បីអ្វី គោលបំណងរបស់អ្នកនៅទីនេះ តើអ្នកជានរណា)” កំណត់អត្តសញ្ញាណព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះមេស៊ី ហើយថ្ងៃនេះវាសម្គាល់ថាទ្រង់ជាព្រះមេស៊ីដូចគ្នា កាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

218 គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យ អ្នកណានៅទីនេះ អ្នកណានិយាយថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។ បើគេដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ នោះគេនឹងបានជា។ ហើយបើអ្នកនិយាយទៅកាន់ភ្នំនេះថា ‘ចូររើចេញ’ ហើយកុំសង្ស័យក្នុងចិត្ត ប៉ុន្តែអាចជឿបាន។” ប្រសិនបើទ្រង់អាចបង្កើតសត្វកំប្រុក ដែលគ្មានផ្លូវទាល់តែសោះ ឬគ្មានអ្វីនៅទីនោះដើម្បីជឿ វាជាជំនឿរបស់ខ្ញុំផ្ទាល់ដែលទៅហើយធ្វើបែបនោះ ជំនឿរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងអ្វីដែលទ្រង់បានជំរុញឱ្យខ្ញុំសុំ។ ទ្រង់បានជំរុញខ្ញុំឱ្យសុំវា។ ហើយខ្ញុំបានទទួលការជំរុញរបស់ទ្រង់ដោយគោរពតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ខ្ញុំ

បានសុំ ហើយវាក៏បានលេចចេញមក! ព្រះនៅស្ថានសួគ៌ដឹងថាវាជាការពិត។ តើ ទ្រង់មិនអាចព្យាបាលអ្នកជំងឺបានទេឬអី? ប្រសិនបើទ្រង់អាចលើកខ្ញុំដោយជំនឿ ឡើងតាមវិធីនេះ ទាំងក្រុមជំនុំនេះ ទោះបីជាពួកគេមិនអាចឡើងទៅតង្កៀបនោះ ក៏ដោយ។ ប្រសិនបើពួកគេមិនអាចធ្វើវាបានទេ ទ្រង់អាចប្រើជំនឿរបស់ខ្ញុំ។ ទ្រង់ អាចលើកខ្ញុំទៅកន្លែងនោះ ហើយខ្ញុំកំពុងឡើងសម្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំជឿសម្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយសម្រាប់អ្នក។

219 ខ្ញុំជាបងប្រុសរបស់អ្នក ឈរជាបងប្រុសរបស់អ្នក ជាអ្នកអង្វរករ ព្យាយាមឱ្យ អស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីកាន់អ្នកនៅចំពោះព្រះ។ ហើយខ្ញុំកំពុងឈរនៅទីនេះនៅ មុខបង្គោលសតឡូវនេះ ហើយដាក់ត្រង់នោះ...ចង្អុលម្រាមដៃរបស់ខ្ញុំទៅដង្ហាយ បង្ហូរឈាមនៅទីនោះ ហើយនិយាយតាមរយៈព្រះនាមទ្រង់ថាវាត្រូវបានធ្វើ។ វា ត្រូវតែកើតឡើង ហើយវាត្រូវតែកើតឡើង។ អ្នកដឹងថាវាបានកើតឡើង។ ខ្ញុំដឹង ថាវាបានកើតឡើង ដូច្នោះតើអ្នកដឹងទេថាវាបានកើតឡើង ហើយវាក៏ដូច្នោះដែរ។ ហ្នឹងហើយ។ អាម៉ែន។

ខារ៉ូលពិរោះបំផុតដែលមិនធ្លាប់ច្រៀង
អូ ព្រះយេស៊ូវអើយ សរសើរតម្កើងព្រះយេស៊ូវ។
ណោទផ្អែមល្ហែមនៅក្នុងចម្រៀងសេវ៉ាប
ឈ្មោះផ្អែមបំផុតនៅលើអណ្តាតរមែងស្លាប់
ខារ៉ូលពិរោះបំផុតដែលមិនធ្លាប់ច្រៀង
ព្រះយេស៊ូវ ព្រះយេស៊ូវដ៏មានពរ។

220 ហើយអារក្សបានចុះចូលនឹងយើងនៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់ ជាព្រះនាមដ៏ ផ្អែមល្ហែមបំផុតនៅលើអណ្តាតរមែងស្លាប់។ អារក្ស...នោះ—ដែលប្រោសមនុស្ស ស្លាប់ឱ្យប្រោសអ្នកជំងឺ ដែលសំអាតមនុស្សយូង ដែលដេញអារក្ស ដែលធ្វើឱ្យ គ្រីស្ទាន។ មិនមានឈ្មោះផ្សេងទៀតនៅក្រោមស្ថានសួគ៌ទេ។ ខ្ញុំរស់នៅក្នុងវា ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងវា ជឿវា ថ្វាយបង្គំនៅក្នុងវា។ អូ សូមឱ្យខ្ញុំក្លាយជា ផ្នែកមួយនៃវា។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំបាត់បង់ខ្លួនឯង ហើយរកឃើញវា ព្រះអម្ចាស់ អើយ នៅក្នុងទ្រង់ ដែលព្រះនាមនោះហៅថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះមេស៊ីដែល បានចាក់ប្រេងតាំង ដើម្បីឱ្យខ្ញុំអាចឆ្លងកាត់កក់នៃការមិនជឿ ដើម្បីឆ្លុះបញ្ចាំងពី ភាពស្រស់ស្អាតនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ៖ ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀង

រហូត។

221 សូមព្រះប្រទានពរអ្នកឥឡូវនេះ។ នៅពេលអ្នកត្រលប់មកទីនេះវិញនៅ ថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ សូមផ្តល់ទីបន្ទាល់ពីរបៀបដែលអ្នកបានជាសះស្បើយ តើមាន អ្វីកើតឡើងនៅសប្តាហ៍នេះ។ មើលហើយមើលថាមានអ្វីកើតឡើង។ ចប់ហើយ! “តើអ្នកដឹងដោយរបៀបណា?”


222 គាត់បានប្រាប់ខ្ញុំឱ្យ “និយាយវា” ហើយខ្ញុំនិយាយវា។ នោះហើយជាវា។ នោះ ហើយជាវា។ វាចប់ហើយ។ ខ្ញុំជឿវា។ ឥឡូវនេះ លោកគ្រូគង្វាល បងប្រុសនេរីល។

223 ចាំមួយភ្លែត។ ប្រងប្រុសម្នាក់និយាយភាសាដទៃ បងប្រុសម្នាក់ទៀត បកស្រាយ—អដ។

224 សូមថ្វាយព្រះពរដល់ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់។ សូមលើកដៃឡើងហើយ ថ្វាយបង្គំទ្រង់បន្តិច។

225 យើងអរព្រះគុណទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់។ យើងអរព្រះគុណទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់។ សូម អរគុណព្រះបិតា។ សូមអរគុណព្រះបិតា។

226 ក្នុងនាមជាអ្នកជឿ តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ពីចម្ងាយប៉ុន្មាននៃសារត្រូវបាន និយាយ ហើយនៅក្នុងចង្វាក់វាត្រូវបាននិយាយនៅក្នុង ហើយមើលការបកស្រាយ ត្រឡប់ទៅដូចដើមវិញ? នោះហើយជាវា។ មើលថាវាជាអ្វី ពិតប្រាកដជាមួយសារ ហើយបញ្ជាក់ថាជឿនោះគឺជាសេចក្តីពិត ដែលទ្រង់បានធ្វើរួចហើយនូវអ្វីដែល ទ្រង់បានសន្យានឹងអ្នកថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ មើលផ្លូវដែលចេញមក ហើយមើលវិធីនេះ បកស្រាយ។ មើលរយៈពេលដែលគាត់និយាយ ហើយមើលថាតើគាត់និយាយ ប៉ុន្មានពាក្យ ឃើញទេ ច្បាស់ណាស់។

ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក រហូតដល់ខ្ញុំជួបអ្នកម្តងទៀត។ អាម៉ែន។ 

63-0825E ជំនឿដ៏ល្អឥតខ្ចោះ
រវាងឧបោសថប្រាណហាំ
ជេហ្វឺសាន់វីល, អ៊ីនឌៀរាយណា ស.ហ.រ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅឆ្នះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការស្នើសុំមូលនិធិដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង:

VOICE OF GOD RECORDINGS
P.O. BOX 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.
www.branham.org